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ПРОТОКОЛ № 4 
 

 

Днес, 24.01.2024г. /сряда/ в залата на Общински съвет – Попово, II-ри етаж в 

сградата на Общината се проведе ЧЕТВЪРТОТО заседание на Общински съвет - 

Попово мандат 2023 – 2027 година. 

Заседанието започна в 09:00 часа. 

 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Да започваме. Проверка на кворума, ако обичате. 20 и? 20, отсъства. Кой отсъства? 

Драгомир Петров – общински съветник 

 Никола. 

Димитър Димитров – общински съветник 

 Ще дойде всеки момент. 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Никола. 

Драгомир Петров – общински съветник 

 Сбъркал деня. 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Е, стават и такива неща. 

Димитър Димитров – общински съветник 

 Ще дойде. 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Добре. Позволете ми, преди да започнем работа, да обявя, че д-р Веселинов днес има 

рожден ден. Позволете ми от ваше име, от името на целия Общински съвет, да прочета едно 

кратко приветствие. 

 Уважаеми д-р Веселинов, 

 От името на всички Общински съветници в Общински съвет – Попово, 

Приемете нашите сърдечни благопожелания по повод рождения Ви ден! 

Възползваме се от приятния повод, да Ви засвидетелстваме своето уважение, 

професионализма, отговорността и усилията, които полагате, допринасяйки за развитието и 

доброто име на нашия град и община. Продължавайте все така отговорно с воля, принцип и 

завидна енергия да водите общината и нейните жители към благополучие и добро бъдеще. 

Нека успехът и натрупаният опит Ви помагат в осъществяването на нови цели и мечти! 

Нека има много поводи за гордост от добре свършената работа в полза на жителите на 

община Попово. Нека работим заедно, да създаваме условия за по-добър живот във всяко 

населено място и да оставим добра следа! 

 Желаем Ви здраве, енергия, благополучие! Нека делата Ви бъдат оценени по 

достойнство, а стъпките и решенията Ви – подкрепени от съмишлениците! 

 С мъдрост и вяра, с упоритост и силен дух продължавайте напред в осъществяването 

на мечти и стремежи си! Нека постигнатите цели Ви носят удовлетворение, а късметът да 

съпътства предизвикателствата по пътя Ви! 



 

 

Честит рожден ден! 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 А да седнем и да ви кажа няколко думи.  

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Заповядайте! Има още поздравления. Преди или след това, което кажете? 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 После, хайде. Вече се разстроих. Изненадвате ме, благодаря ви!  

Освен политически тук дух, имало е и романтично – сантиментален. 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Разбира се! 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Ама да не си мислите, че заради рождения ден преместихме с Председателя сесията 

днес. Отиваме, както знаете днес, утре и вдругиден на важни гласувания имаме в 

Североизточния регион по линия на Националното сдружение, така, че ангажирани сме и 

просто нямаше как да направим сесията утре, за което се извинявам, а пък разбирам, че и 

Ники Тошков се е увлякъл по четвъртък. Още веднъж ви благодаря! 

 Знаете ли, сутринта се събуждам с една песен на Васко Чипика – Всичко ни е наред. 

Нали си я спомняте? И се отърсвам и викам – „Дали всичко ни е наред?“. Той пее там – 

„Имам нормално кръвно налягане…“, я да си премеря кръвното. Проверявах го сутринта 

119 на 74, викам браво, значи прав е Васко. Искам на всички да пожелая, да ме следвате в 

този път към песента на живота и да си запазите красивото в себе си и най-важното, да 

запазите чист акъла си, да не пускаме деменцията. Нали докторе? До колкото се може по-

нататък. Е, не, че съм напълно с акъла си, щом все още съм тук, сигурно нещо има, което 

патологично говори в мене, но това е друга тема. 

Скоро прочетох една истина и разбрах, че аз пък през целия живот съм се съобразявал с 

тази максима – „Един успешен мъж, един победител, един човек, които трябва да се радва 

на живота през цялото време. Какъв трябва да е този мъж?“. Може би, някой го е чел. Този 

мъж трябва да има в живота си само две жени. Едната разбира се е тази, в която се заклел, 

обещал, че ще изкарат дните си до края на този земен път. Разбира се, това е жената пред 

гражданското, което си поел този ангажимент, подписал си се и държиш на първата жена. 

Коя е втората? Втората жена, трябва да бъдат всички останали. 

 Благодаря ви още един път и да пристъпим по-нататък. Аз сценария не ви го знам. 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Да, Благодаря! Има все пак желание за поздравления. Заповядай, г-н Петров! 

Драгомир Петров – общински съветник 

 Ами, аз от мое име и от името на нашата група искам да поздравя г-н Кмета, д-р 

Веселинов, с много здраве и нека мъдростта и светлината съпътстват неговия живот и 

работа! Благодаря ви! 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 И аз ти благодаря! 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Добре, ако сме приключили с поздравленията, неофициалната част, да започнем към 

ежедневната ни работа, всъщност работата, която е на Общинския съвет.  

Колеги, открихме четвъртото заседание на Общински съвет – Попово. На заседанието 

присъства основно д-р Веселинов, има и администрация, зад Спиро не виждам, Зам.-

кметове на виждам в момента. Така, имате предварително раздадем проект за Дневен ред, 

който е от 14 точки. В законоустановения срок постъпи още една докладна относно – 

Промяна числеността на доброволците от Доброволно формирование „АНТОЛА-

ПОПОВО“ - гр. Попово, регистрационен номер Т-237-01. Предлагам тази докладна да влезе 

като точка 14-та в дневния ред. Който е съгласен с това предложение, моля да гласува. 

 

 

 



 

 

Гласуваме ЗА: 

ЗА    - 20 

ПРОТИВ   - 0 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 0 

 

Предложението се приема! 

 

 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Благодаря ви! А, така, сега прочитам като цяло Дневния ред: 

 

 

 

1. Промяна в структурата и числеността на Общинска администрация – гр. 

Попово, дейности и мероприятия към нея. 

 

2. Откриване на процедура за възлагане на обществена поръчка с предмет: 

„Извършване на обществен превоз на пътници по утвърдени маршрутни 

разписания от автобусни линии от Междуобластната транспортна схема, квота на 

община Попово“. 

 

3. Приемане на Проект на анализ на потребностите от подкрепа за личностно 

развитие на децата и учениците в община Попово (по чл. 196, ал. 1 от Закона за 

предучилищно и училищно образование). 

4. Приемане на Общински годишен план за младежта – 2024 година. 

 

5. Утвърждаване на ценоразпис за продажба на дървесина, добита от горски 

територии – собственост на община Попово. 

 

6. Приемане на годишен план за ползване на дървесина от горските територии на 

Община Попово през 2024 г. и одобрение на начина на ползване на дървесина от 

общински горски територии от годишен план за 2024 г. 

 

7. Приемане на програма за управление и разпореждане с имотите общинска 

собственост през 2024г. 

 

8. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху част от имот частна 

общинска собственост – помещение в сграда с идентификатор 57649.503.2130.1 по 

кадастрална карта на гр. Попово, пл. „Ал. Стамболийски“ №2 на Министерство 

на вътрешните работи – Областна дирекция на МВР гр. Търговище. 

 

9. Предоставяне на пасища, мери и ливади, общинска собственост, за общо и 

индивидуално ползване за 2024/2025 стопанска година в съответствие с условията 

за поддържане на земята в добро екологично и земеделско състояние. 

 

10. Определяне представители на Общински съвет - Попово в Общински съвет за 

намаляване на риска от бедствия. 

 

11. Определяне представител на Общински съвет - Попово в Областен съвет за 

намаляване на риска от бедствия. 

 

12. Избор на временно изпълняващ длъжността кмет на кметство с. Еленово 

 



 

 

13. Одобряване на извършените разходи за командировки на кмета на Общината 

за периода 01.10.2023 г. до 31.12.2023 г. 

 

14. Промяна числеността на доброволците от Доброволно формирование 

„АНТОЛА-ПОПОВО“ - гр. Попово, регистрационен номер Т-237-01. 

 

15. Изказвания, питания, становища и предложения на граждани. 

 

 

 
Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Уважаеми колеги, който е съгласен така прочетения, предложение за Дневен ред да 

стане Дневен ред на днешното заседание, моля да изрази това с вдигане на ръка. 

 

Гласуваме ЗА:  

 

   ЗА    - 20 

   ПРОТИВ   - 0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 0 

 

 

Дневният ред се приема! 

 

 

Преминаваме към работа по първа точка от Дневния ред.  

1. Промяна в структурата и числеността на Общинска администрация – гр. 

Попово, дейности и мероприятия към нея. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

Становища: ПК „Здравеопазване, околна среда и социална политика”, ПК „Общинско 

имущество, общински предприятия, транспорт, обществен ред и граждански права“, 

ПК „Финанси, бюджет, местни данъци и такси”, ПК „Устройство и развитие на 

общината, градоустройство, архитектура и нормативна уредба”, ПК „Образование, 

култура, вероизповедания, младежта и спорта” 

 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет – Попово 

Становище по тази точка имат всички комисии, така, че започваме с Председателя на 

първа комисия - д-р Русев, заповядайте! 

Д-р Румен Русев – общински съветник 

 Благодаря! Уважаеми г-н Председател, уважаеми г-н Кмет, уважаема г-жо Зам.-

кмет, уважаеми представители на общинска администрация, уважаеми колеги 

общински съветници, на нашето заседание, което се проведе в непълен състав с 4 гласа 

„ЗА“, подкрепяме* предложението за решение. Благодаря! 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет – Попово 

Благодаря на д-р Русев! Давам думата за становище на Председателя на ПК 

„Общинско имущество, общински предприятия, транспорт, обществен ред и граждански 

права“ - г-н Петков, заповядайте! 

Андрей Петков – общински съветник 

Благодаря! Уважаеми г-н Председател, уважаеми г-н Кмет, уважаема г-жо Зам.-кмет, 

уважаеми представители на общинска администрация, уважаеми колеги, нашата комисия 

заседава в пълен състав в понеделник. Становището е с 4 гласа „ЗА“ и 1 „ВЪЗДЪРЖАЛ 

СЕ“, подкрепя проекта за решение. Благодаря! 

 



 

 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет – Попово 

 Благодаря, г-н Петков! Давам думата за становище на Председателя на ПК 

„Финанси, бюджет, местни данъци и такси“ - г-н Черкезов, заповядайте! 

Николай Черкезов – общински съветник 

 Благодаря! Уважаеми г-н Председател, уважаеми г-н Веселинов, колеги 

общински съветници и представители на общинска администрация, комисията по  

„Финанси, бюджет, местни данъци и такси“ заседава в непълен състав и по т. 1 от 

проекта за, от Дневния ред, предлага да подкрепите решението с 3 гласа „ЗА“ и 1 

„ПРОТИВ“. Благодаря! 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет – Попово 

 Благодаря на г-н Черкезов! Давам думата за становище на Председателя на ПК 

„Устройство и развитие на общината, градоустройство, архитектура и нормативна 

уредба“ - г-н Найден Иванов, заповядайте! 

Найден Иванов – общински съветник 

 Благодаря! Уважаеми г-н Председател, уважаеми д-р Веселинов, уважаеми 

представители на общинска администрация, уважаема г-жо Зам.-кмет, уважаеми колеги 

общински съветници, нашата комисия в пълен състав разгледа докладната по т. 1 и с 4 

гласа „ЗА“ и 1 „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ“, предлага на вашето внимание да подкрепите 

структурата на общинската администрация. 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Благодаря, г-н Иванов! Давам думата за становище на Председателя на ПК 

„Образование, култура, вероизповедания, младежта и спорта“ - г-н Попвеличков, 

заповядайте! 

Стоян Попвеличков – общински съветник 

 Благодаря! Уважаеми г-н Председател, уважаеми г-н Кмет, уважаема г-жо Зам.-

кмет, уважаеми представители на общинска администрация, уважаеми колеги 

общински съветници, нашата комисия заседава в пълен състав на 23.01.2024 г., във 

вторник от 15:00 ч., като по първа точка от Дневния ред има положително становище с 

5 гласа „ЗА“, подкрепя проекта за решение. Благодаря ви! 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Благодаря, г-н Попвеличков! Сега, позволете ми да прочета предложението за 

решение: 

 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 2 и т. 23 и чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, чл. 122, ал. 2 и 

ал. 3 от Закон за публичните финанси, във връзка с оптимизиране работата на 

Общинска администрация, дейности и мероприятия към нея, Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Одобрява, считано от 01.03.2024г., промяна в структурата и числеността на 

Общинска администрация – гр. Попово, съгласно Приложение № 1; 

2. Одобрява, считано от 01.03.2024г., промяна в структурата и числеността на 

звена, дейности и мероприятия към Общинска администрация – гр. Попово, съгласно 

Приложение № 2 и Приложение № 3; 

 

 

 

 

 



 

 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

Приложенията са ви дадени в табличен вид, няма да ги четем, всеки е запознат, 

тъй като всички комисии са го разглеждали. Имате думата за въпроси, мнения, 

предложения. Има ли някой нещо да попита или всичко е изяснено в комисиите? Няма, 

не виждам. Г-н Лешков, заповядайте, имате въпрос. 

Сюлейман Лешков – общински съветник 

 Уважаеми г-н Председател, уважаеми г-н Кмет, уважаема г-жо Зам.-кмет, 

уважаеми дами и господа общински съветници, имам конкретно предложение. Значи, 

за Звеното за обслужване на населението по кметствата и наместничествата, 

длъжността „Общ работник“ да бъде със срочен договор, смисъл такъв да обхваща 

активния период, да не е целогодишен. Смятам, че през зимния период, този работник 

няма да бъде ефективен. Срочен за 6 месеца примерно.  

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

Да не бъде целогодишен договора… 

Сюлейман Лешков – общински съветник 

 Да. 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 … дългосрочен, само за 6 месеца. 

Сюлейман Лешков – общински съветник 

 Да. През активния период. 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

Добре, други предложения, мнения, въпроси? Г-н Димитров, първо г-жа 

Расимова вдигна, заповядайте г-жо Расимова, след това ще… 

Емел Расимова – общински съветник 

 Уважаеми г-н Председател, уважаеми д-р Веселинов, дами и господа общински 

съветници, аз вчера и на комисия го казах. Значи, според мен след местни избори, най-

интересната докладна, която е в очакване, Кмета да ни предложи януари месец, това е 

структурата. Така, интересна е както за съветници, така и за администрацията, защото 

предполагам, че всеки търси работното си място. Нормално е Кмета на Община Попово 

да предложи на нашето внимание структура, това е неговият екип с който той ще 

работи. Аз мисля, че ние тук трябва да подкрепим структурата и да приключим. Това, 

което предложи г-н Лешков, за мен е непристойно дори да си го помислим. Аз 

адмирирам и поздравявам целия екип и Кмета, че се откриват нови работни места. 

Всички знаем в населените места, населението е застаряващо и в кметствата, кметовете 

имат нужда от такъв човек, който например днес в тези, в тази зимна обстановка, може 

да го изпрати дори един хляб да занесе на лицето Х. нека да бъдат на трудов договор, 

да бъдат подсигурени, а не със срочни договори. Стига сме се правили на… няма да 

коментирам повече, благодаря! 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Благодаря, г-жо Расимова! Г-н Димитров, имате думата. 

Димитър Димитров – общински съветник 

 Благодаря, г-н Председател! Уважаеми г-н Председател, уважаеми г-н Кмет, 

уважаема г-жо Зам.-кмет, аз имам един въпрос и едно предложение. Въпросът ми е за 

длъжността, която се разкрива „Главен експерт“ е записано – Социални дейности – 1.5 

щатни бройки. Това какво значи? Един Главен експерт на цял щат и половин бройка 

или трима по 0.5, нали това не става ясно така, както е написано или един на 1.5. просто 

да ми го поясните и имам конкретно предложение. От Звено, което ни давате 

„Комунални дейности – механизация“, където се разкриват 6 бройки, ако е възможно да 

останат 5 бройки, а да върнеме бройката на общинския приют. Значи в общинския 

приют, ако оставим двама човека, кажете ми как тия хора, ще могат да работят по 8 

часа, като те ходят и събота и неделя. Трябва да хранят животните, които са в приюта и 

плюс това приюта ни е, с мисля над 60 животни капацитет, така е утвърдено, 

независимо, че в момента има над 30, 36-7. Защо я вземаме тая бройка? Виждам, че в 



 

 

бюджета, който снощи разглеждахме залагат се средства, за автомобил, за климатици, 

за ремонт на приюта. Според мене е хубаво да, да продължи да се развива този приют и 

да не вземаме тази една бройка. Мисля, че толкова една бройка няма да обърка толкова 

щата на Общината и звената към него. Благодаря! 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Благодаря на г-н Димитров! Има ли други въпроси или да дадем… г-н Петров, 

заповядайте!  

Драгомир Петров – общински съветник 

 Уважаеми г-н Кмете, уважаеми г-н Председател, уважаеми колеги, просто аз 

искам да изразя мое мнение, без да се, да искам да се натрапвам или да се бъркам в 

работата на г-н Кмета, но в зависимост от демографските промени и намаляването на 

населението в общината и което е довело до намаляването на общински съветници, би 

следвало да има намаляване и в администрацията и в числеността на разни звена. Така 

мисля, разбирате ли? Значи, без, с уважение към всички, които са работили и само, че 

такъв живота. Намалява населението, намаляват и служещите се и просто аз виждам, че 

са направени промени в звената, но това не намалява самата численост на служителите. 

Благодаря, това е мое мнение! 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Благодаря, г-н Петров! Има ли други въпроси? Добре, давам думата на д-р 

Веселинов на няколкото въпроса, които бяха зададени. Заповядайте! 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, г-н Председател, нали все пак 

правим разлика между структура и щат, защото Общинския съвет гласува структурата, 

въпреки това аз ще вляза в подробности, защото виждам, че има така, интерес и около, 

може би щатната, донякъде таблица, която предстои да осъществя и да закрепя за 

следващия мандат, живот и здраве четири години. Това не значи, че няма да има 

възможности с ваше решение да променяме и структурата през тези четири години. 

 С какво се водехме? Преди всичко, тя Емел Расимова говори за този момент. 

Знаете ли, едно безконтролно искане, плачене на кметове и кметски наместници на 

вратата на Общината, на кабинета ми и всеки иска хора, хора, хора, назначи двама, три, 

да косят, да чистят, да палят печки. С ръководството решихме да дадем известна 

самостоятелност на кметовете. Ето това им е щата. Досега тези технически 

организатори ги назначаваше кмета на общината. Знаете имаше едно звено, то е 

записано, че го закриваме. Техническите сътрудници или секретарите, тези, които 

водят най-вече данъците, събират по места електронно, има си програма, аз съм 

доволен от тях. Нека си ги назначава кмета, той си има щат, сега ще ги освободя тези, 

които съм ги назначил и от тук нататък техническите сътрудници да си ги назначава 

кмета. Разбира се с всички правила по Кодекса на труда, там където има определени 

проблеми с ТРЗ-то тук и личния състав съвместно ще изготвят тези заповеди. 

Досиетата дори ще ги съхраняваме тук. Това не значи, че кмета на населеното място 

няма да има правомощия, като работодател. Не знам дали ви направи впечатление, 

внесено е в Народното събрание, ново предложение за промяна на Закона за местното 

самоуправление. Там отново връщат кметствата с 300 бройки, така, че след четири 

години, когато ще влезе в сила, ако се приеме, няма да има вече кметства под 300 

бройки. Тук въпросът беше за наместничествата, защото те нямат правомощията да са 

работодатели като кметски наместници и ако кмета назначава тези изпълнители, които 

виждате, те пак отпадат от моя ангажимент. Под изпълнител, никой не пита, може би в 

комисиите сте разбрали, това са пенсионерските клубове. Нека кмета с населението и с 

ръководството на пенсионерския клуб и да си преценява, а не да ми се сърдят на мен 

половината село за единия, другата половина за другия, да си решават в съвместен дух 

въпроса. 

Общите работници, за тях говорех. Това, кой ще му е работник да коси, дали ще коси 

цяла година, дали ще коси само 6 месеца, тези бройки не значи, че трябва да са пълни 



 

 

от януари до декември. Нека да си направи кмета сметка, ако иска двама да подпише 

договор с един за 8 месеца, с втори за 4 месеца, това му е щата. 12 месеца има право на 

плаща минимална заплата, ако иска на 3 да си ги разбие. В случая отговарям за тези 

половин бройка на г-н Лешков. Да, прав си, ние със Сашо Александров го мислихме. 

Знаеш ли, не може да пусне той срочен договор, защото обикновено в едно село има 

един смесен, като пусне срочен договор, следващата година той не може отново по 

Кодекса да пусне пак на същото лице, пак за същата работа, отново срочен договор, 

затова тези 0.5 значи 6 месеца. Ако иска да го назначи за 6 месеца на пълен щат и да му 

коси селото или каквото да прави. Да кажем Манастирица, Иванча, сега да държи един 

човек на половин щат 12 месеца, просто няма какво да се прави там. Това ще го 

преценява кметския наместник, заедно с кмета на общината, защото тук, след като 

постигна споразумение с кметския наместник вече аз съм работодател, аз ще пусна 

договора по негово предложение на този човек. Така го виждаме. Ако това, г-н Лешков, 

не заработи с тези половин щатове, няма проблем догодина по това време, живот и 

здраве, да го променим ама засега така го измислихме. Не знам дали си съгласен, но аз 

предлагам да си останат тези 0.5, пък по преценка на кметския наместник да решаваме 

дали ще работи за 12 месеца на половин щат, дали ще работи на 6 месеца на цял щат 

като срочен договор. 

Отговарям по този начин и благодаря на подкрепата на Расимова за тези срочни 

договори. 

 За г-н Димитров. Аз не знам тези 6 бройки, Сашо ние се разбрахме 5, защо ги 

увеличи на 6? Тук ме постави в неудобно положение. Да, моята идеята беше г-н Кънев 

– 6 бройки, не 6, 5 бройки, взимаме от звеното, от дейността на Красимир Петров. Тези, 

които ние гласувахме 10 бройки за … Сашо за 6 или за 8 месеца бяха? 

Александър Стефанов – общинска администрация 

 За 8. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

За 8 месеца, вие гласувахте всяка година, през летния период да увеличаваме там 

за 8 месеца с 10 бройки. Ето ти тези 5 бройки, ние ги взимаме от звеното на Красимир 

Петров, няма да има лятото такива за него, а увеличаваме натиска върху 

механизираната работа, защото на мен ми омръзна да ги гледам с едни храсорези и с 

едни платнища, и събират, и метат. Трябва да инвестираме и да работим големите 

площи с мулчираща техника, която не изисква толкова ръчен труд. Там, преди всичко 

да си остане дейността по почистването, там където е необходимо и най-вече 

зацветяването, така, че лека-полека това звено на Красимир Петров го намаляваме и 

знаете ли, аз не обръщам внимание ама все пак следя сайтовете. Той Ники Тошков 

пусна структурата, така решил, така преценил, тя не е гласувана, нека да има гласност. 

Може би чакаше да види гражданите какво се произнесат. Не знам дали си доволен, 

нямаше голям интерес, нямаше кой знае какъв интерес, закачиха се двама. Единия ме 

съмнява, че е от тука с фалшив профил, един от общинските съветници ама там където 

пише, че кмета увеличавал бройките, тук отговарям и на г-н Петров и се окопавал и се 

подготвял за следващи избори, благодаря му, щом ми дава доверие, че ще има още един 

мандат. С 25 бройки не съм ги увеличил, аз ви обяснявам, че тези граждански договори 

ги вкарахме в щата, от тук идва разликата и няма увеличение. Няма нито едно 

увеличение. За съжаление наистина демографски падна населението в общината ама на 

тази администрация, функциите и задълженията не са намалели. Да, съгласни сте, 

съгласен съм, че много от длъжностите в структурата и изпълняващите по щата, 

щатното разписание, тези функции не са толкова натоварени, това и аз го виждам. Не 

само това, трябва да вземем мерки и по отношение, така да се отблагодарим на хората, 

които са в пенсионна възраст с изключение разбира се на избраните кметове. Не мога 

да се съглася, че администрацията не трябва да се подмладява и трябва да караме по 

същия начин. Някъде юли месец в Дома на културата, бях събрал всички пенсионери и 

още тогава ги предупредих, че ще бъдат освободени поетапно според това, дали е 



 

 

необходимо да си подготвят заместник или някой по-рано, където функциите му са 

намалели и могат да се дублират с друг служител. Давам няколко примера – 

стимулирам обединяване на две функции, да се изпълняват от един човек и естествено, 

да му вдигнем заплатата с 50 на 100, което пак значи икономия на Общината. Тук 

Димитър Минчев много ми хареса, един от младите хора, които пое освен жилищно 

настаняване, пое функцията и на Павлина Колева и сега увеличих му заплатата. Всеки 

който иска и плаче, че му е ниска заплатата, след като приемем структурата, ще събера 

администрацията, ще ги стимулирам по този начин, пък който иска да гледа по цял ден 

монитора на компютъра и да се чуди какво да прави, а да не поеме и други 

ангажименти, ще го оставим със същата заплата или може би след атестацията април 

месец, според оценката, ще има диференциране на увеличението, евентуално, ако 

намерите и вие следващия месец гласувайки бюджета, средства, които да можем да 

увеличим работната заплата, така, че една част от тези служители ме послушаха и си 

пуснаха молбите като пенсионери да ги освободя, започнах да освобождавам, тези 

които пък се ослушват, ще имаме разговор на четири очи, защото няма незаменими 

хора и аз така мисля, че по този начин с освобождаване на някои места в щатното 

разписание на пенсионерите, напротив отговарям ти г-н Петров, ще намалее 

администрацията като численост. Това са ми засега намеренията, които исках да 

споделя. Ако имате нещо повече да допълните, готов съм, дори и като приемаме 

бюджета, аз не съм приказвал с Милена Божанова, снощи не знам как е преминал 

дебата по предварително внесения за обсъждане Бюджет на Общината, който ще трябва 

февруари месец да го приеме. 

За приюта, г-н Димитров. 4 бройки са ама толкова години не заемаме четвъртата 

бройка. Решихме да я съкратим, нямам нищо против, ще я възстановим и аз предлагам 

тази поправка да я направим. В това звено нека да са 4. С д-р Попвеличков имаме едно 

предложение, което то е в дъното за този приют ама като го осъществим, тогава ще ви 

информираме. Касае се подобряване на работата в приюта. Виждам, че много са 

активни една част от гражданите по отношение работата на приюта. Едно са прави, 

Правилника го повдигнахме, Пламене нали е повдигнат Правилника на приюта? 

Пламен Русев – общинска администрация 

 Да.  

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Така, че и този Правилник ще го приемем за работата и по-нататък ще 

надграждаме ама знаете ли, вчера накарах да ми извадят… този приют ни струва за 

2023 г. – 62 200 лв., като 6 000 лв. са останали неразплатени, значи 68 500 лв., като 

трудовите разходи са осигуровките 37 – 38, а издръжката е 24 000 лв. Не са малко там 

разходите. Не ми прилича като ветеринарен лекар да правя това изказване, но акцента 

за нас би трябвало да е в социалната сфера. Той г-н Кънев най-добре знае за 

състоянието по различните програми и проекти в социалната дейност. Изпитваме, най-

вече с топлия обяд и желанието да подхранваме повече граждани, но вижте и ние 

имаме готов проект за 500 порции в „Рила“, проекта е готов. Миналата година малко 

късно излезе от проектантите, не можахме миналата година. Тази година колкото и да 

ми се искаше, пак не можем да го включим в бюджета. Живот и здраве догодина, дано 

да го включим, защото той не е малък, той е над 700 000 лв. Там като осигурим 500, 600 

порции, сигурно ще увеличим там и персонала, ще можем да освободим при Нели 

Банова, нашия общински стол, там е ужасно натоварване, да го облекчим и тогава това, 

което съм обещал на директорите в училищата, не един да ходи в Търговище да прави 

обществена поръчка, друг да му доставят от Разград тези закуски на децата. Тука, 

намалявайки с режийните, ние да осигурим храненето на децата от общината, а не така 

разпръснато да търсим решение, включително и някой път проблясват едни особено 

предизборни за детската кухня. Тази детска кухня два пъти я откриваме, самите 

родители я свалят, ще направим и детска кухня който иска и в стола има условия, ще 

готвим и за детска кухня живот и здраве, но тази година есента, отново трябва да кажа 



 

 

на директорите да си правят поръчки за съжаление. Ако намерим финансов ресурс, 

хайде за него ще приказваме по бюджета, как и какво направихме за привличане на 

нови средства, аз мисля, че можем и да намерим. Климата малко се промени 

политически и аз съм доволен за тези пари, които се очертават да влязат в общината. Да 

си пожелаем това да бъде осъществено за стола, трапезарията и в „Рила“. За тези 

бройка и половина, където ме пита Димитър Кънев. Знаеш закона най-добре от всички, 

умувахме как да направим, защото много общини отдавна имат Дирекция „Социални 

направления“, „Социални дейности“. Ние все още я нямаме тази Дирекция, а би 

трябвало да я имаме с директор и да си обхваща всичките дейности. В закона също е 

упоменато, което не беше редно, преди Адалет Исмаилова, сега Свилена Анкова, да 

правят тези отчети, които пращат в Социалното министерство като цяло, да си дават 

самооценка и в закона ни задължават, отдавна ни задължиха да има контрольор, 

финансов социален контрольор, който да изпълнява тази дейност и да наблюдава и да 

прави тези отчети, така, че тази бройка и този щат, един щат е за този контрольор 

социален, а другите по половин бройка, вкарвам по мое предложение ръководителя на 

това звено, както е например Свилена или пък някой друг, аз не мога в момента да кажа 

категорично, да отговаря за цялостната дейност, защото тя сега, тя най-добре знае 

Емел, как всъщност е разкрачена по половинка от тук, половин щат от там и всъщност 

хем ръководител, хем не е. Ти също много добре ме разбираш за какво говоря. Е това е 

допълнената всъщност в структурата бройка и половина, за един човек и половин за 

друг. Други въпроси, ако има, аз съм готов да отговоря. 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Аз мисля, че доста обстойно д-р Веселинов ни обясни за какво става дума, 

въпреки това има ли други въпроси или уточняващи такива? Насоката стана ясна, 

винаги можем, ако нещо не подейства, не върви както трябва, да го променим. Най-

малко това сме го правили пролетта за тези 5 бройки и там 10 бройки, които бяха в 

озеленяването. Добре колеги, приемаме, че всичко се изясни. Преминаваме нататък по 

работата, остава ни да утвърдим структурата по начина, по който беше прочетено. Аз 

предложението за решение го прочетох, така, че, ако няма въпроси, преминаваме към 

гласуване. 

Димитър Димитров – общински съветник 

 Трябва да гласувате моето предложение. 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Имаше предложение от твоя страна… а, да, всъщност…  

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

Да и аз се съгласих. 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

… окей, добре. Предложението е, само за да го конкретизираме. Г-н Димитров, 

помогни ми, къде точно трябва да го променим, за да го упоменем. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

Намалява се звено от механизирани дейности от… 

Димитър Димитров – общински съветник 

Да. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

… 6 на 5 и се възстановява бройката, приюта на 4. 

Димитър Димитров – общински съветник 

Да. 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

 Така, колеги по начина по който д-р Веселинов го формулира предложението и 

то предложението на г-н Димитров, който е съгласен с така направеното предложение 

да променим първоначално таблични вид на структурата, който е съгласен, моля да 

гласува.  

 



 

 

Емел Расимова – общински съветник 

 Това сега за увеличение за… 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет – Попово 

 Намаляваме техническото осигуряване в това и същата бройка я прехвърляме 

отново, остава си бройката в приюта за животни. 

 

Гласуваме ЗА:  

 

   ЗА    - 21 

   ПРОТИВ   - 0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 0 

 

 

Предложението се приема! 

 

 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет – Попово 

 И така, ако няма други, преминаваме към… 

Емел Расимова – общински съветник 

 Имаше още едно предложение. 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет – Попово 

Лешков. 

Емел Расимова – общински съветник 

За срочните договори. 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет – Попово 

За срочните договори. Добре, държите на него да го гласуваме. Който е съгласен 

с предложението на г-н Лешков, договорите в кметствата да бъдат срочни, а не както е 

тук целогодишни, моля да гласува. 

 

Гласуваме ЗА:  

 

   ЗА    - 5 

   ПРОТИВ   - 0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 16 

 

 

Предложението не се приема! 

 

 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет – Попово 

 Друго предложение, което не съм подложил на гласуване, мисля, че няма. В 

такъв случай подлагам на гласуване като цяло предложението за решение с направената 

корекция, която гласувахме. Който е съгласен с цялостното предложение относно 

структурата, моля да гласува. 

 

Гласуваме ЗА:  

 

   ЗА    - 17 

   ПРОТИВ   - 2 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 2 

 

 

Решението се приема!  



 

 

 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 

 

 

РЕШЕНИЕ № 31 
 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 2 и т. 23 и чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, чл. 122, ал. 2 и 

ал. 3 от Закон за публичните финанси, във връзка с оптимизиране работата на 

Общинска администрация, дейности и мероприятия към нея, Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Одобрява, считано от 01.03.2024г., промяна в структурата и числеността на 

Общинска администрация – гр. Попово, съгласно Приложение № 1; 

2. Одобрява, считано от 01.03.2024г., промяна в структурата и числеността на 

звена, дейности и мероприятия към Общинска администрация – гр. Попово, съгласно 

Приложение № 2 и Приложение № 3; 

 

 

 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет – Попово 

 Благодаря ви, колеги! 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Имат право да обяснят. 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет – Попово 

 А, да. Г-н Лешков, заповядайте, право на отрицател вот, обяснение. 

Сюлейман Лешков – общински съветник 

 Уважаеми г-н Председател, искам да се възползвам от правото си на 

отрицателен вот и ще бъда кратък. Значи г-н Веселинов на практика много подробно ни 

разясни, че няма реално увеличение на щата, прехвърляме бройки, места, от едно звено 

в друго звено, моето виждане лично е следното – На фона на демографския срив на 

национално ниво, в частност нашата община, както виждаме, че предния мандат 

общинските съветници, бяха 29, сега сме 21, това подсказва, че има по-малко нужда от 

общински съветници, респективно с намаляването на населението в общината, 

предполага, че и общинската администрация трябва да бъде по-малко. Ние на практика 

запазихме щата, а не намалихме нищо. Значи с 20 % и повече са намалени общинските 

съветници, администрацията си остана същата. Моята идея е била с по-малко хора, с 

по-големи възнаграждения, по-качествени услуги, това е било моето виждане. В случая 

си оставаме същите хора с по-малко, с повече, с по-малко ангажименти с на по-ниски 

заплати. Това е моят довод. Благодаря ви! 

Георги Георгиев – Председател на Общински съвет – Попово 

 Благодаря, г-н Лешков! Други, обяснения? Няма. Добре. 

 

 

 

 

 



 

 

Преминаваме към работа по втора точка от дневния ред 

2. Откриване на процедура за възлагане на обществена поръчка с предмет: 

„Извършване на обществен превоз на пътници по утвърдени маршрутни 

разписания от автобусни линии от Междуобластната транспортна схема, квота на 

община Попово“. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

Становища: ПК „Общинско имущество, общински предприятия, транспорт, обществен 

ред и граждански права“ 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Г-н Петков, заповядайте! Имате думата, за да изразите становище на комисията, 

която ръководите. 

Андрей Петков – общински съветник 

 Благодаря, г-н Председател! Нашата комисия с 5 гласа „ЗА“, подкрепя проекта 

за решение. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Проекта за решение по тази точка има следния вид: 

 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл. 19, ал. 2 от Закона за автомобилните превози 

и чл. 16в от Наредба № 2 от 15.03.2002 г. за условията и реда за утвърждаване на 

транспортни схеми и за осъществяване на обществени превози на пътници с автобуси, 

Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Да бъде проведена процедура за възлагане на превози по автобусни линии, 

съгласно приложени утвърдени маршрутни разписания, част от Междуобластната 

транспортна схема, от квотата на Община Попово по линията Разград-Попово, по реда 

на Закона за обществените поръчки /ЗОП/ 

2. С настоящото решение Общинският съвет делегира изпълнението на своите 

функции относно подготовката, провеждането и избора на изпълнител/и по 

процедурата на Кмета на община Попово, като го оправомощава да предприеме, 

извърши и приеме всички правни и фактически действия по провеждането й по реда на 

ЗОП. 

3. Възлага на Кмета на Община Попово да извърши всички действия по 

провеждането на процедурата по възлагане на обществената поръчка, при спазване 

разпоредбите на действащата нормативна уредба. 

 

 

Приложение:  

1. Маршрутно разписание № 25101 

2. Маршрутно разписание № 25102 

3. Маршрутно разписание № 25103 

 

 

 

 

 



 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Те са приложени при вас, има ги. Имате думата. Въпроси? Г-н Димитров, 

слушаме. 

Димитър Димитров – общински съветник 

 Аз искам само да попитам, тези маршрутни разписания, които са ни представени 

25101, 102 и 103 са от 05.06.2015 г., нещо не трябва ли да се актуализира, нещо да се 

вземе ново разрешение от Министерството на транспорта, защото те са от преди 9 

години.  

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово. 

 Тук Красимир Дамянов. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Г-н Дамянов… 

Димитър Димитров – общински съветник 

 Нали просто питам нещо. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 … да, да, разбрах. Г-н Дамянов ще отговорим, заповядайте! 

Красимир Дамянов – общинска администрация 

 Ние имаме получено писмо въз основа на наше запитване от Министъра на 

транспорта и съобщенията с което ни дава разрешение да започнем процедура по ЗОП, 

тоест Министъра на транспорта е прегледал или неговите служители, са прегледали 

тези маршрутни разписания смятат, че са законни и може да се работи по тях. Не е 

необходима промяна. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Да, мисля, че това е така точно. Добре, благодаря г-н Димитров… г-н Дамянов. 

Г-н Димитров, удовлетворен ли сте от отговора? Щом имаме разрешение от 

Министъра, някой го е погледнал и е казал – „Добре.“, надяваме се. Надяваме се. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово. 

 Там въпросът е много дълбок финансово и… ама не е тема на днешния разговор. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Други въпроси? Няма. В такъв случай подлагам на гласуване предложението за 

решение, което беше. Койо е съгласен предложението за решение да стане решение, 

моля да гласува. 

 

Гласуваме ЗА:  

 

   ЗА    - 21 

   ПРОТИВ   - 0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 0 

 

 

Решението се приема!  
 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 

 

 

РЕШЕНИЕ № 32 
 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл. 19, ал. 2 от Закона за автомобилните превози 

и чл. 16в от Наредба № 2 от 15.03.2002 г. за условията и реда за утвърждаване на 



 

 

транспортни схеми и за осъществяване на обществени превози на пътници с автобуси, 

Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Да бъде проведена процедура за възлагане на превози по автобусни линии, 

съгласно приложени утвърдени маршрутни разписания, част от Междуобластната 

транспортна схема, от квотата на Община Попово по линията Разград-Попово, по реда 

на Закона за обществените поръчки /ЗОП/ 

2. С настоящото решение Общинският съвет делегира изпълнението на своите 

функции относно подготовката, провеждането и избора на изпълнител/и по 

процедурата на Кмета на община Попово, като го оправомощава да предприеме, 

извърши и приеме всички правни и фактически действия по провеждането й по реда на 

ЗОП. 

3. Възлага на Кмета на Община Попово да извърши всички действия по 

провеждането на процедурата по възлагане на обществената поръчка, при спазване 

разпоредбите на действащата нормативна уредба. 

 

Приложение:  

1. Маршрутно разписание № 25101 

2. Маршрутно разписание № 25102 

3. Маршрутно разписание № 25103 

 

 

 

Преминаваме към работа по трета точка от дневния ред  

3. Приемане на Проект на анализ на потребностите от подкрепа за личностно 

развитие на децата и учениците в община Попово (по чл. 196, ал. 1 от Закона за 

предучилищно и училищно образование). 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

Становища: ПК „Здравеопазване, околна среда и социална политика”, ПК 

„Образование, култура, вероизповедания, младежта и спорта” 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Давам думата за становище на Председателя на ПК „Здравеопазване, околна 

среда и социална политика“ д-р Румен Русев.  

Д-р Румен Русев – общински съветник 

 Благодаря! Нашата комисия с 4 гласа „ЗА“, подкрепя предложението за 

решение. Благодаря! 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

Благодаря на д-р Русев! Давам думата за становище на Председателя на ПК 

„Образование, култура, вероизповедания, младежта и спорта“ - г-н Стоян Попвеличков. 

Стоян Попвеличков – общински съветник 

 Благодаря! Нашата комисия има положително становище по тази 3-та точка, 

нямаше въпроси и питания по време на заседанието по време на заседанието. С 5 гласа 

„ЗА“, подкрепя проекта за решение. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Благодаря Ви! 

 

 



 

 

На основание, чл. 21, ал.1, т .23 и ал. 2 от ЗМСМА и чл. 196, ал. 3 от ЗПУО, 

Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Приема Анализ на потребностите от подкрепа за личностно развитие на 

децата и учениците в Община Попово (по чл. 196, ал. 1 на Закона за предучилищно и 

училищно образование). 

2. Възлага на Кмета на Община Попово да предостави приетия по т. 1 Анализ на 

Областния управител, в срок до 31.01.2024 г. 

 

 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Въпроси? Има ли въпроси? Няма. Който е съгласен, моля да гласува. 

 

 

Гласуваме ЗА:  

 

   ЗА    - 21 

   ПРОТИВ   - 0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 0 

 

 

Решението се приема!  
 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 

 

 

РЕШЕНИЕ № 33 
 

 

На основание, чл. 21, ал.1, т .23 и ал. 2 от ЗМСМА и чл. 196, ал. 3 от ЗПУО, 

Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Приема Анализ на потребностите от подкрепа за личностно развитие на 

децата и учениците в Община Попово (по чл. 196, ал. 1 на Закона за предучилищно и 

училищно образование). 

2. Възлага на Кмета на Община Попово да предостави приетия по т. 1 Анализ на 

Областния управител, в срок до 31.01.2024 г. 

 

 

 

 



 

 

Преминаваме към работа по четвърта точка от дневния ред 

4. Приемане на Общински годишен план за младежта – 2024 година. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

Становища: ПК „Образование, култура, вероизповедания, младежта и спорта” 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

 Становища имат 5-та комисия. Г-н Попвеличков, заповядайте! 

Стоян Попвеличков – общински съветник 

 Благодаря! Отново с 5 гласа „ЗА“, имаме положително становище по точката 

„Общински годишен план за младежта“. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

 Благодаря Ви! Предложението за решение по тази точка има следния вид. 

Секунда само да го намеря. 

 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 15 и чл. 16, ал.1 от Закона за младежта, Общинският 

съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Общински съвет, гр. Попово, приема Общински годишен план за младежта – 

2024 година. 

 

Приложение: Общински годишен план за младежта - 2024 година. 

 

 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

 Някой желае ли да каже нещо по тази тема? Г-н Петров, заповядайте! 

Драгомир Петров – общински съветник 

 Уважаеми г-н Председател, уважаеми колеги, просто искам едно мнение мое да 

споделя. Ние плановете ги приемаме всяка година и перспективите ги описваме, само, 

че ми се струва, че все пак можем нещо да направим за тези младежи, за да се опитаме 

да ги задържаме тука и се чувстват по – пълноценни. Например да се измисли някво 

нещо, да се наблегне на спортове – по-атрактивни или по-нови. Ние не можем като 

едно време все един футбол, ами ако ще да развием тенис на корт, сега ще се правят 

площадки, нещо, ние нямаме едно училище с басейн. Значи, ние в 21 век сме, 

разберете, трябва нещо да се наблегне над тия неща, за да може тия деца да тренират 

плуване, да тренират… нещо да ги задържа, тука. Нали ние все едно и също, едно и 

също, трябва да гледаме напред, нещо какво можем да направим. Просто го казвам като 

мое мнение и ако можем да помислим за в бъдеще, можем да проекти нещо да се 

направи. Ние, поне едно училище да има басейн, да може тия деца, пък да не говорим, 

че той може и да се използва и извънкласно, може да се използва и за деца с 

увреждания, знаем даже, където може такива неща. Да мислим нещо за малко по-

разчупено, по-ново. Благодаря! 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

 Добре, давам думата на д-р Веселинов. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Не знам, г-н Петров, снощи бяхте ли на обсъждането? 



 

 

Драгомир Петров – общински съветник 

 Да, бях. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Значи много, тя Милена Божанова излезе. В това отношение сте прав. Мен ме 

заболя преди няколко години, когато едно семейство ми каза – „Какво става с тази 

площадка? Няма ли да я направим за тенис на корт?“. Има така, желаещи да, децата им 

да тренират. Нещо повече, те ми казаха, че си водят детето в Разград само и само да 

тренира. Сещате се за кой става въпрос, може би. Затова ние направихме предложение 

през „МИГ-а“ и такава площадка в момента има избран изпълнител за тенис на корт до 

волейболната зала, така, че ще имаме, това е едното. Други две площадки спортни са в 

Зараево и в Ковачевец, които ще бъдат изпълнени пак от същия изпълнител. Минава 

обществената поръчка. В проектобюджета или капиталовото сме включили именно 

това, което отдавна и аз съм си го мечтал. Комплекса, който е открития басейн, 

разположено на изток, от там ще, прекрасно предложение има, той го разработва дълго 

време архитект Мисирджиев. Там предлага, заедно с новата архитектка, там да 

направим този плувен комплекс и в капиталовата програма е записано именно това 

проектиране на този плувен комплекс с покрит и открит басейн. Това за мен е едно 

добро решение за града, освен това, да малко са ни спортните обекти, зали, салони. 

Виждате намерихме финансиране за спортен салон към Любен Каравелов с топла 

връзка. Това отдавнашна моя мечта да я реализираме, защото не могат тези деца, зимно 

време да излизат на асфалта. Не само това, подобряваме допълнително по този фонд 

„Възстановяване и развитие“ на почти всички училища, спортните площадки ама  

спортни площадки не с този асфалт, който традиционно, а със съвсем модерна, новата 

настилка, за да може да не се травмират децата. Да не говоря, че извоювахме и в 

Зараево и тук четирите детски градини, ние ги обновяваме в същност тези средства, 

които ни отпуснаха за децата и младежта.  

 Тази прословута борцова зала, да я събаряме, да не я събаряме. Конструктивно 

издържа, не издържа. Сега я препроектираме, всъщност запазваме основите, вдигаме 

покрива, който е много тежък, това също е включено в проектобюджета, като 

проектиране, за да имаме готовност веднага да… при възможност като ни подадат нещо 

такова като финансов ресурс, да го осъществим. Малко са покритите, особено 

покритите спортни площи в общината. Това мога да кажа като перспектива ама 

февруари ще го обсъждаме в Капиталовата програма. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

 Благодаря на д-р Веселинов! Ако ми позволите аз да се пошегувам, сега явно 

има активизация в това отношение ама до скоро чакахме, вместо басейн, да дойде море. 

Нали един бивш Премиер ни беше обещал, че ще ни докара морето до Търговище. Да, 

нали в шегата само да говорим по тази тема.  

Добре, други въпроси? 

Драгомир Петров – общински съветник 

 Аз искам само да благодаря, че значи щом са залегнати тия неща, това е 

похвално. Много се радвам и за тази борцова зала прословута, защото ние знаем, че 

имаме традиция, едно време имахме в борбата. Точно това исках да кажа, че ние трябва 

да наблегнем такива атрактивни неща, които децата да ги… ние гледаме сега, 

таекуондо, джудо, не знам какви работи, навлизат в големите градове, които децата ги 

вълнуват и да е по този начин, да ги запалим, да не създаде…, защото тази, залата 

специално я използват за съвсем други цели сега в момента. Благодарим! 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Съвсем забравих, не знам дали видяхте там бройките за треньори по футбол и 

волейбол са увеличени. Тези двама, които направиха отделен футболен клуб, много ме 

радват и трябва да ги стимулираме, но имам разговор с тях и то най-вече в частта 

събиране пари от родителите и после колко, къде. Ще минават както танцовите групи, 



 

 

през Общината, всички събрани пари ще се връщат при тях, но трябва да има правила. 

И на половин щат ще ги сложим в Общината като треньори. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

 Добре. Имаме ли други въпроси? Ако няма, който е съгласен с предложението за 

решение, моля да гласува. 

 

Гласуваме ЗА:  

 

   ЗА    - 21 

   ПРОТИВ   - 0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 0 

 

 

Решението се приема!  
 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 

 

 

РЕШЕНИЕ № 34 
 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 12 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 15 и чл. 16, ал.1 от Закона за младежта, Общинският 

съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Общински съвет, гр. Попово, приема Общински годишен план за младежта – 

2024 година. 

 

Приложение: Общински годишен план за младежта - 2024 година. 

 

 

 

Преминаваме към работа по пета точка от дневния ред 

5. Утвърждаване на ценоразпис за продажба на дървесина, добита от горски 

територии – собственост на община Попово. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

Становища: ПК „Общинско имущество, общински предприятия, транспорт, обществен 

ред и граждански права“, ПК „Финанси, бюджет, местни данъци и такси” 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Докладват 2-ра и 3-та… 2-ра и 4-та. Г-н Петков имате думата! 

Андрей Петков – общински съветник 

 Благодаря! Позволете ми да изразя становище по 5-та и 6-та точка, които заедно 

се допълват една друга – „Утвърждаване на ценоразпис за продажба на дървесина“ и 

„Приемане на годишен план за ползване на дървесина от горските територии на 



 

 

Община Попово пред 2024 г.“ становището на нашата комисия е с 5 гласа „ЗА“, да 

подкрепим проекта за решение. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Окей! Добре, благодаря г-н Петков! Г-н Черкезов имате думата!  

Николай Черкезов – общински съветник 

 Благодаря, г-н Председательо! Подробно разгледахме предложената докладна и 

предложение ценоразпис. От направените разяснения стана ясно, че изменения в 

цените има за някои промишлени дървесини и сечи за дърва за отопление за 

населението. Освен изменение в мерните единици, практически няма изменение в 

цената, която се предлага и по тази причина по 5-та точка, както и по 6-та точка - плана 

за сечи, предлагаме да подкрепите докладната с 4 гласа „ЗА“. Благодаря Ви! 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Благодаря на г-н Черкезов! Зачитам предложението за решение по т. 5. 

 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23 и чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА и чл. 71, ал. 5, т. 

3 от Наредбата за условията и реда за възлагане изпълнението на дейности в горските 

територии – държавна и общинска собственост и за ползване на дървесни и недървесни 

горски продукти, Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Утвърждава ценоразпис за продажба на дървесина, добита от горски територии – 

собственост на община Попово в сила от 01.02.2024 г., съгласно приложение № 1 – 

неразделна част от настоящото решение. 

 

 

Приложение: 

1. Проект за Ценоразпис за продажба на дървесина, добита от горски територии – 

собственост на община Попово; 

2. Писмо с входящ вх. № 30-159-2/12.01.24 г. 

 

 

 

Николай Черкезов – общински съветник 

 Г-н Председательо, това е…  

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Имате ли въпроси? 

Николай Черкезов – общински съветник 

 …докладна по 6-та точка от дневния ред. Мисля, че сме още на 5-та – 

ценоразписа. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Така ли? Възможно е. 5-та я прескочих, така ли? 

Димитър Димитров – общински съветник 

 Ама не, не, не, ние го чухме, знаем го. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Добре. Добре, за 5-та точка, в момента сме на 5-та точка. Имаме ли въпроси по 

5-та точка? Ако… заповядайте г-н Димитров! Дайте да уточним подробности… 

Димитър Димитров – общински съветник 

 Един въпрос, малко… 



 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 …, че може и да съм направил… 

Димитър Димитров – общински съветник 

 5-та точка, да. Коректни ли са, д-р Веселинов, плащат ли си тия, че те тези 

директори ги сменят през ден, през два, през три, през нощта, сутринта. Поне винаги 

контролирате там, че нещо, не знам. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Заповядайте, д-р Веселинов! 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Г-н Димитров, аз не ги контролирам, те политиците си ги контролират, 

назначават. 

Димитър Димитров – общински съветник 

 Нашите пари, които… 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 За мен това не е държавна политика ама какво да се прави. Всеки, който дойде 

на власт и в сила сменя директора на горското и в Шумен на комбината. Тук имаме 

един на нашата територия, особено девствен бизнесмен в тази насока. Ами каквото ни 

се полага, ние си го търсим или си го искаме. Спомням си, бяха пресрочили едно 

искане, едно плащане, накрая им излезе солено. Накрая ги осъдихме и с лихвите ги 

върнаха, така, че не са кой знае колко големи приходите, но хайде да отворя една скоба, 

не знам тези приходи вас дали ви радват или не, защото май те гледат май как сме им 

предали тази площ. Горе-долу разходите, да се приближават към приходите и ножицата 

да се затваря и да няма какво да ни дават. Имам едно интересно предложение. Правих 

едни срещи, няколко кмета ама да видим дали ще се осъществи и всъщност при какви 

условия други хора ще се заинтересуват от тази общинска горска собственост ама да го 

обсъждаме. Разбира се в много по-мащабен вариант и с по-добри приходи. Засега съм 

дал какво разполагаме с Илиян Илиев, сме дали всички парцели и те не са малки. Ние 

горска площ имаме частна, близо 18 000 дка и вече самозалесили се земеделски земи 

12 000 дка. Ами ние имаме 30 000 дка горска площ и за мене приходите от тези декари 

са смешни. Това е моето мнение. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Благодаря! Други въпроси? Ако няма, който е съгласен с предложението за 

решение по т. 5 – „Утвърждаване на ценоразпис за продажба на дървесина, добита от 

горски територии“. В момента сме на 5-та точка, да. Поименно ли? Да, поименно, 

добре. Тръгваме поименно, само да намеря списъка. 

 

Гласуваме ПОИМЕННО: 

 

1. Андрей Стефанов Петков   ЗА 

2. Ахмед Исуфов Ахмедов   ЗА 

3. Венетка Иванова Колева   ЗА 

4. Георги Петров Георгиев   ЗА 

5. Горан Иванов Цветков   ЗА 

6. Деан Маринов Русев   ЗА 

7. Денис Николаев Юлиянов  ЗА 

8. Димитър Кънев Димитров  ЗА 

9. Драгомир Анастасов Петров  ЗА 

10. Емел Мустафова Расимова  ЗА 

11. Найден Иванов Иванов   ЗА 

12. Никола Тошков Джамбазов  ЗА 

13. Николай Цонев Черкезов   ЗА 

14. Нина Тодорова Иванова   ЗА 

15. Петранка Добрева Габровска  ЗА 



 

 

16. Петър Кирилов Кирилов   ЗА 

17. Румен Стойчев Русев   ЗА 

18. Стоян Петров Попвеличков  ЗА 

19. Сюлейман Исмаилов Лешков  ЗА 

20. Теодор Найденов Радев   ЗА 

21. Юрмюз Енвярова Ахмедова  ЗА 

 

 

ЗА    - 21 

   ПРОТИВ   - 0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 0 

 

 

Решението се приема!  
 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 

 

 

РЕШЕНИЕ № 35 
 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 23 и чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА и чл. 71, ал. 5, т. 

3 от Наредбата за условията и реда за възлагане изпълнението на дейности в горските 

територии – държавна и общинска собственост и за ползване на дървесни и недървесни 

горски продукти, Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Утвърждава ценоразпис за продажба на дървесина, добита от горски територии – 

собственост на община Попово в сила от 01.02.2024 г., съгласно приложение № 1 – 

неразделна част от настоящото решение. 

 

 

Приложение: 

1. Проект за Ценоразпис за продажба на дървесина, добита от горски територии – 

собственост на община Попово; 

2. Писмо с входящ вх. № 30-159-2/12.01.24 г. 

 

 

 

Преминаваме към работа по шеста точка от дневния ред 

6. Приемане на годишен план за ползване на дървесина от горските територии на 

Община Попово през 2024 г. и одобрение на начина на ползване на дървесина от 

общински горски територии от годишен план за 2024 г. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

Становища: ПК „Общинско имущество, общински предприятия, транспорт, обществен 

ред и граждански права“, ПК „Финанси, бюджет, местни данъци и такси” 

 



 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

И така, като чухме становище на комисиите по т. 6, предлагам да зачета проекта 

за решение и ако има въпроси. Още веднъж да го зачитам ли или? 

Няколко общински съветника в тон 

 Не, не, не.  

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Аз го зачетох преди малко, без да… добре, окей.  

 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 12 и чл. 21, ал.2 от ЗМСМА, във вр. с чл. 7, 

ал. 2 и ал. 4, чл. 5, ал. 1 и чл. 5, ал. 3 от Наредбата за условията и реда за възлагане 

изпълнението на дейности в горските територии – държавна и общинска собственост и 

за ползване на дървесина и недървесни горски продукти и чл. 11, ал. 8 от Договор от 

15.03.22 г. за управление на горски територии, собственост на Община Попово, 

Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Одобрява Годишен план за ползване на дървесина от гори собственост на 

Община Попово за 2024 г. съгл. приложение № 1, неразделна част от настоящото 

решение.  

2. Одобрява начина на ползване на дървесина от земи и гори от общинските 

горски територии през 2024 г. както следва – чрез продажба на стояща дървесина на 

корен или чрез добив и продажба на добита дървесина.  

 

Приложение: 

1. Годишен план за ползване на дървесина от гори собственост на Община Попово за 

2024 г. 

2. Писмо с вх. № 30-159-2/12.01.24 г. от Директора на ТП ДЛС "Черни Лом", гр. Попово 

3.Опис на насажденията от годишен план за 2024 г., собственост на Община Попово в 

териториалния обхват на дейност на ТП ДЛС "Черни Лом" гр. Попово; 

4. Обяснителна записка на Директора на ТП ДЛС "Черни Лом", гр. Попово към 

Годишен план за ползване на дървесина от гори собственост на Община Попово за 2024 

г. 

 

 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Имате го предварително раздаден, няма предложение за промяна, имате го в 

писмен вид, така, че въпроси, коментари? Говорим за т. 6 – Годишен план за ползване 

на дървесина от горски територии. Има ли? Няма. В такъв случай, тук също гласуваме. 

 

Гласуваме ПОИМЕННО: 

 

1. Андрей Стефанов Петков   ЗА 

2. Ахмед Исуфов Ахмедов   ЗА 

3. Венетка Иванова Колева   ЗА 

4. Георги Петров Георгиев   ЗА 

5. Горан Иванов Цветков   ЗА 

6. Деан Маринов Русев   ЗА 



 

 

7. Денис Николаев Юлиянов  ЗА 

8. Димитър Кънев Димитров  ЗА 

9. Драгомир Анастасов Петров  ЗА 

10. Емел Мустафова Расимова  ЗА 

11. Найден Иванов Иванов   ЗА 

12. Никола Тошков Джамбазов  ЗА 

13. Николай Цонев Черкезов   ЗА 

14. Нина Тодорова Иванова   ЗА 

15. Петранка Добрева Габровска  ЗА 

16. Петър Кирилов Кирилов   ЗА 

17. Румен Стойчев Русев   ЗА 

18. Стоян Петров Попвеличков  ЗА 

19. Сюлейман Исмаилов Лешков  ЗА 

20. Теодор Найденов Радев   ЗА 

21. Юрмюз Енвярова Ахмедова  ЗА 

 

 

ЗА    - 21 

   ПРОТИВ   - 0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 0 

 

 

Решението се приема!  
 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 

 

 

РЕШЕНИЕ № 36 
 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 12 и чл. 21, ал.2 от ЗМСМА, във вр. с чл. 7, 

ал. 2 и ал. 4, чл. 5, ал. 1 и чл. 5, ал. 3 от Наредбата за условията и реда за възлагане 

изпълнението на дейности в горските територии – държавна и общинска собственост и 

за ползване на дървесина и недървесни горски продукти и чл. 11, ал. 8 от Договор от 

15.03.22 г. за управление на горски територии, собственост на Община Попово, 

Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Одобрява Годишен план за ползване на дървесина от гори собственост на 

Община Попово за 2024 г. съгл. приложение № 1, неразделна част от настоящото 

решение.  

2. Одобрява начина на ползване на дървесина от земи и гори от общинските 

горски територии през 2024 г. както следва – чрез продажба на стояща дървесина на 

корен или чрез добив и продажба на добита дървесина.  

 

Приложение: 



 

 

1. Годишен план за ползване на дървесина от гори собственост на Община Попово за 

2024 г. 

2. Писмо с вх. № 30-159-2/12.01.24 г. от Директора на ТП ДЛС "Черни Лом", гр. Попово 

3.Опис на насажденията от годишен план за 2024 г., собственост на Община Попово в 

териториалния обхват на дейност на ТП ДЛС "Черни Лом" гр. Попово; 

4. Обяснителна записка на Директора на ТП ДЛС "Черни Лом", гр. Попово към 

Годишен план за ползване на дървесина от гори собственост на Община Попово за 2024 

г. 

 

 

 

Преминаваме към работа по седма точка от дневния ред 

7. Приемане на програма за управление и разпореждане с имотите общинска 

собственост през 2024г. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

Становища: ПК „Общинско имущество, общински предприятия, транспорт, обществен 

ред и граждански права“, ПК „Устройство и развитие на общината, градоустройство, 

архитектура и нормативна уредба” 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Становище имат 2-ра и 4-та комисия. Заповядайте, г-н Петков! Имате думата. 

Андрей Петков – общински съветник 

 Благодаря! Нашата комисия с 5 гласа „ЗА“, предлага да подкрепим проекта за 

решение. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Благодаря! Г-н Иванов, заповядайте! 

Найден Иванов – общински съветник 

 Благодаря, г-н Председател! Нашата комисия по т. 7, с 5 гласа „ЗА“, предлага да 

подкрепите предложението за решение.   

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Благодаря! 

 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 9 от ЗОС и чл. 6, ал. 5 от 

НРПУРОИ, Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Приема предложената Програма за управление и разпореждане с имотите 

общинска собственост за 2024 г. 

2. Възлага на Кмета на Общината да контролира нейното изпълнение. 

 

 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Въпроси? Имаме ли въпроси? 

Емел Расимова – общински съветник 

 Не!   

 

 



 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Няма. В такъв случай, гласуването по тази точка е явно. Който е съгласен с… аз 

прочетох ли го? 

Нина Иванова – общински съветник 

 Да. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Който е съгласен с предложението, моля да гласува. Гласуваме ЗА. Нещо не съм 

концентриран днес. 

 

Гласуваме ЗА:  

 

   ЗА    - 21 

   ПРОТИВ   - 0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 0 

 

 

Решението се приема!  
 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 

 

 

РЕШЕНИЕ № 37 
 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА, чл. 8, ал. 9 от ЗОС и чл. 6, ал. 5 от 

НРПУРОИ, Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Приема предложената Програма за управление и разпореждане с имотите 

общинска собственост за 2024 г. 

2. Възлага на Кмета на Общината да контролира нейното изпълнение. 

 

 

 

Преминаваме към работа по осма точка от дневния ред 

8. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху част от имот частна 

общинска собственост – помещение в сграда с идентификатор 57649.503.2130.1 по 

кадастрална карта на гр. Попово, пл. „Ал. Стамболийски“ №2 на Министерство 

на вътрешните работи – Областна дирекция на МВР гр. Търговище. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

Становища: ПК „Общинско имущество, общински предприятия, транспорт, обществен 

ред и граждански права“, ПК „Устройство и развитие на общината, градоустройство, 

архитектура и нормативна уредба” 

  

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Думата има г-н Петков отново, заповядайте!  

 



 

 

Андрей Петков – общински съветник 

 Благодаря! Нашата комисия с 5 гласа „ЗА“, предлага да подкрепим 

предложението за решение. Благодаря!  

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Благодаря! Г-н Иванов, имате думата. 

Найден Иванов – общински съветник 

 Благодаря, г-н Председател! Нашата комисия единодушно с 5 гласа „ЗА“, 

предлага да подкрепите предложението за решение. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Благодаря Ви! Сега ще ви го зачета предложението за решение. 

 

 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 39, ал. 2 и ал. 4 от ЗОС, чл. 49, 

ал. 2 и ал. 4 от НРПУРОИ, Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Учредява безвъзмездно право на ползване на Областна дирекция на МВР гр. 

Търговище, върху част от имот частна общинска собственост представляващ:  

Помещение с площ 16 кв. м. находящо се на пети етаж на сграда с административен 

адрес: пл. „Ал. Стамболийски” №2, гр. Попово - Самостоятелен обект с идентификатор 

57649.503.2130.1.11 по кадастрална карта на гр. Попово, собственост на Общината по 

АОС 51/20.11.96 г. и 792/12.02.03 г.  

2. Безвъзмездното право на ползване се учредява за осъществяване на дейността 

на  ОДМВР –Търговище, Районно управление гр. Попово за Детска педагогическа стая.  

3. Възлага на Кмета на Общината да сключи договор за учредяване 

безвъзмездно право на ползване със срок 10 години. 

 

 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Въпроси има ли? Няма. Приемаме, че няма. Гласуването е ПОИМЕННО и 

трябват 2/3. 

 

Гласуваме ПОИМЕННО: 

 

1. Андрей Стефанов Петков   ЗА 

2. Ахмед Исуфов Ахмедов   ЗА 

3. Венетка Иванова Колева   ЗА 

4. Георги Петров Георгиев   ЗА 

5. Горан Иванов Цветков   ЗА 

6. Деан Маринов Русев   ЗА 

7. Денис Николаев Юлиянов  ЗА 

8. Димитър Кънев Димитров  ЗА 

9. Драгомир Анастасов Петров  ЗА 

10. Емел Мустафова Расимова  ЗА 

11. Найден Иванов Иванов   ЗА 

12. Никола Тошков Джамбазов  ЗА 

13. Николай Цонев Черкезов   ЗА 



 

 

14. Нина Тодорова Иванова   ЗА 

15. Петранка Добрева Габровска  ЗА 

16. Петър Кирилов Кирилов   ЗА 

17. Румен Стойчев Русев   ЗА 

18. Стоян Петров Попвеличков  ЗА 

19. Сюлейман Исмаилов Лешков  ЗА 

20. Теодор Найденов Радев   ЗА 

21. Юрмюз Енвярова Ахмедова  ЗА 

 

 

ЗА    - 21 

   ПРОТИВ   - 0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 0 

 

 

Решението се приема!  
 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 

 

 

РЕШЕНИЕ № 38 
 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 39, ал. 2 и ал. 4 от ЗОС, чл. 49, 

ал. 2 и ал. 4 от НРПУРОИ, Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Учредява безвъзмездно право на ползване на Областна дирекция на МВР гр. 

Търговище, върху част от имот частна общинска собственост представляващ:  

Помещение с площ 16 кв. м. находящо се на пети етаж на сграда с административен 

адрес: пл. „Ал. Стамболийски” №2, гр. Попово - Самостоятелен обект с идентификатор 

57649.503.2130.1.11 по кадастрална карта на гр. Попово, собственост на Общината по 

АОС 51/20.11.96 г. и 792/12.02.03 г.  

2. Безвъзмездното право на ползване се учредява за осъществяване на дейността 

на  ОДМВР –Търговище, Районно управление гр. Попово за Детска педагогическа стая.  

3. Възлага на Кмета на Общината да сключи договор за учредяване 

безвъзмездно право на ползване със срок 10 години. 

 

 

 

Преминаваме към работа по девета точка от дневния ред 

9. Предоставяне на пасища, мери и ливади, общинска собственост, за общо и 

индивидуално ползване за 2024/2025 стопанска година в съответствие с условията 

за поддържане на земята в добро екологично и земеделско състояние. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

Становища: ПК „Общинско имущество, общински предприятия, транспорт, обществен 

ред и граждански права“, ПК „Финанси, бюджет, местни данъци и такси” 



 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попов 

Думата отново имат г-н Петков и г-н Черкезов. Първо г-н Петков, заповядайте! 

Андрей Петков – общински съветник 

 С 5 гласа „ЗА“, нашата комисия предлага да подкрепим предложението за 

решение. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Благодаря Ви, г-н Петков! Г-н Черкезов, да чуем и Вас. 

Николай Черкезов – общински съветник 

 И ние предлагаме да подкрепите проекта за решение с 4 гласа „ЗА“. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Благодаря! Тъй като проекта за решение по тази точка е доста обемисто, 

съгласни ли сме да не го чета. Имате го раздаден в писмен вид, почти лист и нещо е 

няма смисъл да го чета според мен.  

 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 8, ал. 1 от Закона за общинската собственост, чл. 37и, ал. 

3, чл. 37о, ал. 4 от Закона за собствеността и ползване на земеделските земи, чл. 98, ал. 

4 от ППЗСПЗЗ, чл. 33, ал. 1 от НСУППОПМ, Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Приема годишен план за паша: 

- Съгласно Приложение № 1 и Приложение № 2 през 2024/25год с цел 

намаляване на тенденцията за изоставяне на пасищата и използването им за други 

цели, дава съгласие за предоставяне на общинските мери, пасища и ливади за общо 

и индивидуално ползване от земеделски стопани – животновъди и/или техните 

сдружения, отглеждащи животни в община Попово. 

- При охрастени пасища, мери и ливади да се прилага т.н. целенасочена паша 

в началото на вегетацията. 

- Като прокари за животните до местата за паша и водопой да се ползват 

съществуващите полски пътища или имотите с начин на трайно ползване „прокар”. 

- Дава съгласие и одобрява местоположението и площта на парцелите на 

общинските пасища, мери и ливади в размер на 30 223,302 дка, съгласно 

Приложение № 2 - „Списък на имотите- общинска собственост, пасища, мери и 

ливади за общо ползване в землищата на община Попово, подлежащи за 

предоставяне на земеделските стопани- животновъди. Определя 296,698 дка за 

отдаване под наем за индивидуално ползване (за разпределение между право 

имащите, които имат регистрирани животновъдни обекти, отглеждащи пасищни 

селскостопански животни) /Приложение №3/. 

- Площите се предоставят за пасищно отглеждане на едър рогат добитък, 

дребен рогат добитък и еднокопитни, съгласно Национален стандарт 4.1 от 

„Условията за поддържане на земята в добро екологично и земеделско състояние”. 

Земеделски стопани, ползващи затревени площи(пасища, мери и ливади), са длъжни 

да ги поддържат чрез паша с минимална гъстота от 0.15 животински единици на 

хектар (ЖЕ/ха). 

2. Определя следните правила за общо ползване на общинските мери, пасища 

и ливади: 

- Таксите за ползване на общинските пасища, мери и ливади да се събират от 

кметовете и кметските наместници по цени определени в Наредбата за определяне и 



 

 

администриране на местните такси и цени на услуги на ОбС гр. Попово. Не е 

необходимо сключване на договори.  

3. Задължения на общината: 

- Да осигури безпрепятствено ползване на предоставените общински пасища, 

мери и ливади от местното население за паша на притежаваните от тях животни. 

- При запитване от ползвателите да предоставят информация и указания, 

относно необходимите мероприятия по поддържането и опазването на мерите, 

пасищата и ливадите.  

- Да съдейства на ползвателите, които организират почистването на 

пасищата, мерите и ливадите за поддържането им в добро екологично състояние. 

4. Ползвателите на общински мери, пасища и ливади са длъжни: 

- Да заплащат такса или наем за ползване на общинските пасища, мери и 

ливади в срок ; 

- Да използват предоставените им пасища, мери и ливади съгласно 

предназначението им; 

- Да спазват приетите от общинския съвет правила за ползване; 

- Да спазват установените ветеринарно-санитарни и хигиенни, както и 

екологични норми и противопожарни правила; 

- Да спазват фитосанитарните изисквания при поддържането на пасищата, 

мерите и ливадите; 

- Да опазват електро-преносимите и други съоръжения и инсталации, както и 

водоемите; 

- Да изпълняват указанията на специализираните органи; 

- Да предпазват пасищата, мерите и ливадите от ерозия, заблатяване и 

замърсяване, да не употребяват неразрешени химически препарати и торове; 

- Да не унищожават единични и групи дървета. 

5. Списък на мерите, пасищата и ливадите по т. 2, определени за 

индивидуално ползване се обявява в срок, определен в ЗСПЗЗ. 

6. Въз основа на протокола на комисията, назначена по чл. 34и, ал. 6 от 

ЗСПЗЗ и след заплащане на наемната цена, определена по пазарен механизъм от 

правоимащите животновъди, кметът на общината да сключи договор за наем за срок 

от 5 стопански години.  

 

ПРИЛОЖЕНИЕ: 
1. Списъци с данни на земеделските стопани с отглежданите от тях животни 

/Приложение № 1/. 

2. Списък с данни за имотите по кадастрален № на общинските мери, пасища 

и ливади по населени места за общо ползване. /Приложение № 2/. 

3. Списък с данни за имотите по кадастрален № на общинските мери, пасища 

и ливади по населени места за индивидуално ползване. /Приложение № 3/. 

 

 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Въпроси? Има ли въпроси? Няма. Ами добре, в такъв случай всичко е ясно. 

Гласуваме. 

 

Гласуваме ПОИМЕННО: 

 

1. Андрей Стефанов Петков   ЗА 

2. Ахмед Исуфов Ахмедов   ЗА 

3. Венетка Иванова Колева   ЗА 

4. Георги Петров Георгиев   ЗА 



 

 

5. Горан Иванов Цветков   ЗА 

6. Деан Маринов Русев   ЗА 

7. Денис Николаев Юлиянов  ЗА 

8. Димитър Кънев Димитров  ЗА 

9. Драгомир Анастасов Петров  ЗА 

10. Емел Мустафова Расимова  ЗА 

11. Найден Иванов Иванов   ЗА 

12. Никола Тошков Джамбазов  ЗА 

13. Николай Цонев Черкезов   ЗА 

14. Нина Тодорова Иванова   ЗА 

15. Петранка Добрева Габровска  ЗА 

16. Петър Кирилов Кирилов   ЗА 

17. Румен Стойчев Русев   ОТСЪСТВА 

18. Стоян Петров Попвеличков  ЗА 

19. Сюлейман Исмаилов Лешков  ЗА 

20. Теодор Найденов Радев   ЗА 

21. Юрмюз Енвярова Ахмедова  ЗА 

 

 

ЗА    - 20 

   ПРОТИВ   - 0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 0 

 

 

Решението се приема!  
 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 

 

 

РЕШЕНИЕ № 39 
 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 8, ал. 1 от Закона за общинската собственост, чл. 37и, ал. 

3, чл. 37о, ал. 4 от Закона за собствеността и ползване на земеделските земи, чл. 98, ал. 

4 от ППЗСПЗЗ, чл. 33, ал. 1 от НСУППОПМ, Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

1. Приема годишен план за паша: 

- Съгласно Приложение № 1 и Приложение № 2 през 2024/25год с цел 

намаляване на тенденцията за изоставяне на пасищата и използването им за други 

цели, дава съгласие за предоставяне на общинските мери, пасища и ливади за общо 

и индивидуално ползване от земеделски стопани – животновъди и/или техните 

сдружения, отглеждащи животни в община Попово. 

- При охрастени пасища, мери и ливади да се прилага т.н. целенасочена паша 

в началото на вегетацията. 



 

 

- Като прокари за животните до местата за паша и водопой да се ползват 

съществуващите полски пътища или имотите с начин на трайно ползване „прокар”. 

- Дава съгласие и одобрява местоположението и площта на парцелите на 

общинските пасища, мери и ливади в размер на 30 223,302 дка, съгласно 

Приложение № 2 - „Списък на имотите- общинска собственост, пасища, мери и 

ливади за общо ползване в землищата на община Попово, подлежащи за 

предоставяне на земеделските стопани- животновъди. Определя 296,698 дка за 

отдаване под наем за индивидуално ползване (за разпределение между право 

имащите, които имат регистрирани животновъдни обекти, отглеждащи пасищни 

селскостопански животни) /Приложение №3/. 

- Площите се предоставят за пасищно отглеждане на едър рогат добитък, 

дребен рогат добитък и еднокопитни, съгласно Национален стандарт 4.1 от 

„Условията за поддържане на земята в добро екологично и земеделско състояние”. 

Земеделски стопани, ползващи затревени площи(пасища, мери и ливади), са длъжни 

да ги поддържат чрез паша с минимална гъстота от 0.15 животински единици на 

хектар (ЖЕ/ха). 

2. Определя следните правила за общо ползване на общинските мери, пасища 

и ливади: 

- Таксите за ползване на общинските пасища, мери и ливади да се събират от 

кметовете и кметските наместници по цени определени в Наредбата за определяне и 

администриране на местните такси и цени на услуги на ОбС гр. Попово. Не е 

необходимо сключване на договори.  

3. Задължения на общината: 

- Да осигури безпрепятствено ползване на предоставените общински пасища, 

мери и ливади от местното население за паша на притежаваните от тях животни. 

- При запитване от ползвателите да предоставят информация и указания, 

относно необходимите мероприятия по поддържането и опазването на мерите, 

пасищата и ливадите.  

- Да съдейства на ползвателите, които организират почистването на 

пасищата, мерите и ливадите за поддържането им в добро екологично състояние. 

4. Ползвателите на общински мери, пасища и ливади са длъжни: 

- Да заплащат такса или наем за ползване на общинските пасища, мери и 

ливади в срок ; 

- Да използват предоставените им пасища, мери и ливади съгласно 

предназначението им; 

- Да спазват приетите от общинския съвет правила за ползване; 

- Да спазват установените ветеринарно-санитарни и хигиенни, както и 

екологични норми и противопожарни правила; 

- Да спазват фитосанитарните изисквания при поддържането на пасищата, 

мерите и ливадите; 

- Да опазват електро-преносимите и други съоръжения и инсталации, както и 

водоемите; 

- Да изпълняват указанията на специализираните органи; 

- Да предпазват пасищата, мерите и ливадите от ерозия, заблатяване и 

замърсяване, да не употребяват неразрешени химически препарати и торове; 

- Да не унищожават единични и групи дървета. 

5. Списък на мерите, пасищата и ливадите по т. 2, определени за 

индивидуално ползване се обявява в срок, определен в ЗСПЗЗ. 

6. Въз основа на протокола на комисията, назначена по чл. 34и, ал. 6 от 

ЗСПЗЗ и след заплащане на наемната цена, определена по пазарен механизъм от 

правоимащите животновъди, кметът на общината да сключи договор за наем за срок 

от 5 стопански години.  

 



 

 

ПРИЛОЖЕНИЕ: 
1. Списъци с данни на земеделските стопани с отглежданите от тях животни 

/Приложение № 1/. 

2. Списък с данни за имотите по кадастрален № на общинските мери, пасища 

и ливади по населени места за общо ползване. /Приложение № 2/. 

3. Списък с данни за имотите по кадастрален № на общинските мери, пасища 

и ливади по населени места за индивидуално ползване. /Приложение № 3/. 

 

 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

И тук следват две точки последователно, които са много близки по своята 

същност и по своята структура. 

 

Преминаваме към работа по десета точка от дневния ред 

10. Определяне представители на Общински съвет - Попово в Общински съвет за 

намаляване на риска от бедствия. 

Вносител: Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

Становища: НЯМА 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попов 

Другата е в Областния съвет, представител в Областния такъв съвет за 

намаляване на риска от бедствия. Позволете ми да прочета, тук становища няма. Ще 

прочета проекта за решение по първа точка. Става дума за представител в Общинския 

съвет за намаляване на риска от бедствия. 

 

 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл. 65а от Закона за защита при бедствия,  

Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл. 65а от Закона за защита при бедствия, 

Общински съвет – Попово определя за членове на Общински съвет за намаляване на 

риска от бедствия.  

 

1. …………………………… 

2. …………………………… 

3. …………………………… 

 

 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Нямаме написани предложения, така, че в момента давам думата за предложения 

за членове на този Общински съвет. Г-н Димитров, заповядайте! 

 

 



 

 

Димитър Димитров – общински съветник 

 Благодаря, г-н Председател! Предлагам Драгомир Анастасов Петров за член на 

този Общински съвет. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

Благодаря за предложението! Други предложения? Трябват ни трима човека. Г-н 

Лешков, Вие сте. 

Сюлейман Лешков – общински съветник 

 Благодаря, г-н Председател! Аз предлагам от ПП „Продължаваме промяната“, да 

е Деан Русев. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Деан Русев, благодаря Ви! Г-жо Иванова. 

Нина Иванова – общински съветник 

 Предложението от нашата група е Денис Юлиянов да бъде член на Общинския 

съвет. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Благодаря! Който е съгласен с така направеното предложение за решение, за 

представители на Закона на Общинския съвет за намаляване на риска от бедствия, 

Денис Юлиянов, Драгомир Анастасов и Деан Русев, моля да гласува. 

 

Гласуваме ЗА:  

 

   ЗА    - 21 

   ПРОТИВ   - 0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 0 

 

 

Решението се приема!  
 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 

 

 

РЕШЕНИЕ № 40 
 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл. 65а от Закона за защита при бедствия,  

Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл. 65а от Закона за защита при бедствия, 

Общински съвет – Попово определя за членове на Общински съвет за намаляване на 

риска от бедствия.  

 

1. Драгомир Петров 

2. Деан Русев 

3. Денис Юлиянов 



 

 

Преминаваме към работа по единадесета точка от дневния ред 

11. Определяне представител на Общински съвет - Попово в Областен съвет за 

намаляване на риска от бедствия. 

Вносител: Георги Георгиев – Председател на Общински съвет - Попово 

Становища: НЯМА 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл. 64а от Закона за защита при бедствия, 

Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл. 64а от Закона за защита при бедствия, 

Общински съвет – Попово определя за член на Областен съвет за намаляване на риска 

от бедствия …………………………………………………………………………………… . 

 

 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Отново е непопълнено. Предложения? Г-жо Иванова. 

Нина Иванова – общински съветник 

 Предложението на нашата група е да предложим Денис Юлиянов, който е бил 

миналия мандат в Областната комисия и едновременно като член на Общинската 

комисия да може, достатъчно добре да се аргументира в Областната комисия. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Да, добре, благодаря Ви! Има ли други предложения? Не виждам. Който е 

съгласен Денис Юлиянов, на базата на това решение, което предложих, да бъде член на 

Областния съвет за намаляване на риска от бедствия, моля да гласува. 

 

Гласуваме ЗА:  

 

   ЗА    - 21 

   ПРОТИВ   - 0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 0 

 

 

Решението се приема!  
 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 

 

 

 

 

 



 

 

РЕШЕНИЕ № 41 
 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл. 64а от Закона за защита при бедствия, 

Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, във връзка с чл. 64а от Закона за защита при бедствия, 

Общински съвет – Попово определя за член на Областен съвет за намаляване на риска 

от бедствия Денис Юлиянов Николаев. 

 

 

 

Преминаваме към работа по дванадесета точка от дневния ред 

12. Избор на временно изпълняващ длъжността кмет на кметство с. Еленово 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

Становища: НЯМА 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Знаете, че Кмета на село Еленово подаде заявление, всъщност той временно 

изпълняващ длъжността беше. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово  
 Той подаде и избрахме временно изпълняващ. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 И той… 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

И тя се разболя. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

И тя се разболя. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 И подадоха молба за освобождаване. Март месец за изборите. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

Така, че в момента имаме предложение за решение. 

 

 

На основание, чл. 42, ал. 1 и ал. 6 и ал. 11 ЗМСМА и чл. 60, ал. 1 от АПК, 
Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

I. Прекратява пълномощията на Юмюгюл Ибрямова Сюлейманова, като 

временно изпълняващ кмет на с. Еленово, община Попово, считано от 25. януари 2024 

г.  



 

 

II. Избира за временно изпълняващ длъжността кмет на с. Еленово, община 

Попово, Красимир Иванов Кьосев, с ЕГН 621218****, считано от 25 януари 2024 г. за 

срок до полагане на клетва от новоизбрания кмет. 

III. Допуска предварително изпълнение на горните решения на основание чл. 60, 

ал. 1 АПК, с оглед защитата на особено важни обществени интереси. 

 

 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Някакви въпроси по тази точка има ли? 

Нина Иванова – общински съветник 

 Не. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Явно няма желаещи за кмет на Еленово. Трудно, да видим кой ще бъде 

кандидата след като насрочи Президента… 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Той го насрочи. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Март месец ли беше? 

Емел Расимова – общински съветник 

10-ти. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 На 6-ти март или на 3-ти март? 

Емел Расимова – общински съветник 

 На 10-ти. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 10-ти ли беше? Добре. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Ами засега има трима. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Три кандидатури има? Ами дано, дано да има някой, който да желае да стане 

кмет, защото тука стана… май все повече и по-трудно ще намираме… 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 По селата. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 … по селата, желаещи да бъдат кметове, докато преди време имаше такъв куриоз 

с 11, ако се не лъжа в един момент, бяха в някои отделни населени места, сега трудно 

намираме. Добре, има ли коментар на това? Има ли други предложения? Който е 

съгласен с така направеното предложение за решение, моля да гласува. 

 

Гласуваме ЗА:  

 

   ЗА    - 21 

   ПРОТИВ   - 0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 0 

 

 

Решението се приема!  
 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 

 



 

 

РЕШЕНИЕ № 42 
 

 

На основание, чл. 42, ал. 1 и ал. 6 и ал. 11 ЗМСМА и чл. 60, ал. 1 от АПК, 
Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

I. Прекратява пълномощията на Юмюгюл Ибрямова Сюлейманова, като 

временно изпълняващ кмет на с. Еленово, община Попово, считано от 25. януари 2024 

г.  

II. Избира за временно изпълняващ длъжността кмет на с. Еленово, община 

Попово, Красимир Иванов Кьосев, с ЕГН 621218****, считано от 25 януари 2024 г. за 

срок до полагане на клетва от новоизбрания кмет. 

III. Допуска предварително изпълнение на горните решения на основание чл. 60, 

ал. 1 АПК, с оглед защитата на особено важни обществени интереси. 

 

 

 

Преминаваме към работа по тринадесета точка от дневния ред 

13. Одобряване на извършените разходи за командировки на кмета на Общината 

за периода 01.10.2023 г. до 31.12.2023 г. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

Становища: НЯМА 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

  

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА и във връзка с чл. 8, 

ал. 4 от Наредбата за командировките в страната, Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

 

Одобрява извършените разходи за командировки на кмета на Община Попово за 

периода 01.10.2023 г. до 31.12.2023 г., в размер на 80,00 лв. 

 

 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Тази точка я коментирахме в някои от предходните заседания, но все още това е 

валидно. Има ли въпроси? 

Емел Расимова – общински съветник 

 Няма, няма. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Който е съгласен, моля да гласува. 

 



 

 

Гласуваме ЗА:  

 

   ЗА    - 21 

   ПРОТИВ   - 0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 0 

 

 

Решението се приема!  
 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 

 

 

РЕШЕНИЕ № 43 
 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА и във връзка с чл. 8, 

ал. 4 от Наредбата за командировките в страната, Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

 

Одобрява извършените разходи за командировки на кмета на Община Попово за 

периода 01.10.2023 г. до 31.12.2023 г., в размер на 80,00 лв. 

 

 

 

Преминаваме към работа по четиринадесета точка от дневния ред 

14. Промяна числеността на доброволците от Доброволно формирование 

„АНТОЛА-ПОПОВО“ - гр. Попово, регистрационен номер Т-237-01. 

Вносител: д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Някой по това разяснение, няма смисъл нещо да се каже. 

Димитър Димитров – общински съветник 

Аз имам въпрос. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Давайте г-н Димитров. Аз не съм прочел още решението ама.. 

Димитър Димитров – общински съветник 

Добре, добре, добре, прочетете го. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

  

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 41 от 

Закона за защита при бедствия и чл. 4, ал. 1 от Наредбата за реда за създаване и 

организиране на дейността на доброволните формирования за предотвратяване или 

овладяване на бедствия, пожари и извънредни ситуации и отстраняване на последиците 

от тях и Решение на Министерския съвет № 346 от 5 май 2023 г. за приемане на 

стандарти за делегираните от държавата дейности с натурални и стойностни показатели 



 

 

през 2024 г. ( Приложение № 1 към т. 1 - функция „Отбрана и сигурност“, дейност 

„Доброволни формирования за предотвратяване или овладяване на бедствия, пожари и 

извънредни ситуации и отстраняване на последиците от тях и Приложение № 3 към т. 3 

относно стандартите за издръжка, численост и отдалеченост от основните части на ЕСС 

на доброволните формирования за предотвратяване или овладяване на бедствия, 

пожари и извънредни ситуации и отстраняване на последиците от тях като делегирана 

от държавата дейност във функция „Отбрана и сигурност“), Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

 1. Да се увеличи численият състав на доброволците от доброволно 

формирование „АНТОЛА-ПОПОВО“, регистрационен номер за страната Т-237-01 от 

20 на 25 човека. 

 2. Да се подаде заявление до Директора на ГД „ПБЗН“ – МВР за вписване на 

настъпилите промени в Регистъра на доброволните формирования по чл. 47 от Закона 

за защита при бедствия. 

 

 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет – Попово 

Така, г-н Димитров, Вие сте. 

Димитър Димитров – общински съветник 

Ами, ние искаме да обявим тримата представители на ГЕРБ – Никола Тошков, 

Драгомир Анастасов и моя милост, че искаме да се включим в това формирование. 

Просто да ни кажат реда и какво трябва да направим. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

Трябва ли да променяме докладната в тази връзка? 

Димитър Димитров – общински съветник 

Не, не. Поименно да ни запишете вътре. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

Може ли като почетни? 

Димитър Димитров – общински съветник 

Да. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

Д-р Веселинов е на ход. 

Димитър Димитров – общински съветник 

Защото нали и някой трябва да дава акъл, там, че затуй. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

Ама то, ама май ви приляга бе. Г-н Трифонов, да вземем да ги включим. Значи, 

нашата идея беше, да са от щата на администрацията, за да можем да ги ползваме, той 

г-н Трифонов ще обясни, три екипа, които да дежурят постоянно 7 дена или на 10 дена, 

ще ви каже полковника Трифонов, но ние ползваме наистина средства от Държавния 

бюджет, обличаме ги, подготвяме ги и сега по време на снега, на бедствия, ги 

мобилизирахме. Да, когато е събота, неделя, колко? По 71 лв. им се плаща, а останалото 

време през седмицата, проблем е, когато са от други организации и фирми, да ги 

мобилизираме през седмицата, защото имат друг работодател, но то същото важи и за 

нашите хора, които са на административни длъжности ама не тук от администрацията. 

Това са хора от звеното механизиране, защото там се работи. Даваме ви лопатите, 

трионите, чистите, носите, изхвърляте клони. О, ще бъде много похвално, да се 

включите, но тогава през седмицата не се плаща, тъй, че за нашите служители, някои 



 

 

предвидили, какво, 5 дена поощрение, увеличаване на отпуската ама на вас не знам 

какво могъл да ви поощря. Г-н Трифонов, обясни по нататък. 

Полк. Трифон Трифонов – Заместник-кмет на Община Попово 

Уважаеми г-н Кмете, уважаеми г-н Председател, дами и господа общински 

съветници, Кмета вече обясни, че нашето формирование е едно от първите създадени в 

нашата страна. Създадено е преди повече от 10 години и това формирование, той 

обясни също и какво е неговото предназначение. Това, което трябва да знаете е, че това 

формирование, може да бъде задействано единствено и само от Кмета на Общината, 

никой друг няма право да го вдига по тревога и за изпълнение на задачи, които са 

животоспасяващи на територията на община Попово. Второто, което трябва да знаете е, 

че това формирование, може да се ползва единствено на територията на община 

Попово. По отношение на подбора, първо по отношение на бройката. Първоначално, 

преди повече от 10 г., ние преценихме, че и тогава така бяха определени критериите, че 

формированието трябва да бъде 25 човека, като няма да ви занимавам с принципите 

върху които, поради които беше избрана бройката. След това беше намалена бройката 

и сега отново е увеличена за общини с население от 20 до 50 000 хил. човека. Община 

Попово е в този критерий и на базата на преценката, ние решихме, че от 20 човека, 

което беше нашето формирование, трябва да бъде върната старата цифра по ред 

съображения с които не искам да ви занимавам, които са докладвани и на г-н Кмета и 

той го е одобрил. По отношение на оборудването, нашето формирование е оборудвано 

сега. Има още малко нещо, което трябва да го направим, не искам да ви занимавам с 

технически подробности, но нашите доброволци са оборудвани във всяко едно 

отношение, като заплащането на труда им в извънработно време става на базата на 

средства отпуснати от Републиканския бюджет, а в работно време, тъй като не може да 

се плаща едновременно и това, че са на работа и, че действа като формирование, сега с 

предстояща Заповед на Кмета на всички доброволци, ще бъде увеличен годишния 

платен отпуск с 5 дни, което го позволява Кодекса на труда за стимулиране на тази 

дейност. До толкова до колкото щатната бройка е попълнена, ако има допълнително 

доброволци, нали, командира на формированието е възможно да… тази бройка да бъде 

организирана като помощно звено на основните звена на формированието с 

изключение на това, че няма как  да бъдат стимулирани тези хора в работно време и в 

извънработно време също, защото те не са регистрирани и последната пречка, която г-н 

Димитров, стои пред вас е, че всички доброволци, трябва да бъдат застраховани до 

един. Специална застраховка за това. Средства за застраховане се отпускат единствено 

и само на регистрираните членове на доброволното формирование, така, че вие членове 

на доброволното формирование няма как да бъдете, но като доброволци сте винаги 

добре дошли и аз ще бъда с вас, ако съм тук, като ме няма пак ще бъда с вас. Завърших. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Благодаря! 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Г-н Трифонов, много си лош. Дай ще съкратим трима от нашите, ще 

отпаднат от звеното на Красимир Петров и на Илиян Илиев, ще ги включим и тях. 

Защо, дай… 

Полк. Трифон Трифонов – Заместник-кмет на Община Попово 

 Нямаме това право за да ги съкратим. Те трябва доброволно да подадат 

заявление, че напускат. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Ами добре, доброзорно тогава ще подадат, стига те да поддържат искането 

си и да ги включим в това. 

Полк. Трифон Трифонов – Заместник-кмет на Община Попово 

 Ще ви оставя са го помислите. 

Емел Расимова – общински съветник 

 Аз нещо не разбрах, извинявайте. 



 

 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Ако са готови, моля ви пуснете молба за участие в това звено. Ще направя 

всичко възможно да ви включа, защото виждам, че тук има малка, може би ирония ама 

нещата са сериозни. Тези хора ги ползвахме. Тези хора ги ползвахме в бедствия. 

Драгомир Петров – общински съветник 

 Ние не искаме триони. Аз ще си дойда със щилката, имам екипа, имам 

облеклото. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 А така, идеално. Ще те включим, само, че той полковника има един обичай, 

да ги строява тук, да им прави преглед, да му репортуват на площада. Ще дойда да ви 

снимам тогава, облечени и козируващи пред Полковника. Добре. 

Полк. Трифон Трифонов – Заместник-кмет на Община Попово 

 Може ли да допълня във връзка с това, което казахте. Членовете на 

доброволното формирование „АНТОЛА-ПОПОВО“, минават задължителна подготовка 

по отношение на изпълнение функционалните си задължения и до толкова, до колкото 

трябва, тяхната екипировка да бъде в ред се налага както каза г-н Кмета от време на 

време да ги построя и да погледна. Така ли е, не е ли? Отделно, командира на 

формированието заедно с двамата си заместника, преминават обучение в център за 

обучение във Видин. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Ще ги пратим, моля ти се. 

Полк. Трифон Трифонов – Заместник-кмет на Община Попово 

 Така, че нещата не са, добре са подредени в национален мащаб и сега, за сега, 

нашето доброволно формирование, мога да кажа, че е едно от най-добрите в 

национален план. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Добре. 

Полк. Трифон Трифонов – Заместник-кмет на Община Попово 

 И последно преди да седна искам да се обърна към общинските съветници. 

Дами и господа в Община Попово има инструкция по отношение на входно – изходния 

режим. Разбрах, че някои от вас, отказват да си възприемат, да си получат чиповете със 

съответни там емоционални изречения, че никой не може да му забранява, че туй, че 

онуй… 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Това не е по темата. 

Полк. Трифон Трифонов – Заместник-кмет на Община Попово 

 Много ви моля получете си чиповете.  

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Това не е по темата. 

Полк. Трифон Трифонов – Заместник-кмет на Община Попово 

Вие сте хора на реда и… 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Моля ти се. 

Полк. Трифон Трифонов – Заместник-кмет на Община Попово 

Вие сте хора на реда и аз разчитам на това. Благодаря ви! 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Добре. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Така, малко отидоха в различни посоки… имаме за обсъждане точка. До колкото 

разбирам г-жа Расимова има въпрос по конкретната точка. Заповядайте! 

Емел Расимова – общински съветник 

 Г-н Председател, аз до колкото разбрах, колегите от ГЕРБ искат да влязат в този 

отряд доброволци, без заплащане. Разбрах, че някаква такси ли, някакъв, на ден по 71 



 

 

лв., нали то май всичките общински съветници да вземем да се включим, щом е 

свързано с пари. Благодаря! 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Може би темата, наистина трябва да отиде в друга посока, защото това, което е 

организирано като доброволно формирование, това е нещо, което е постоянно 

действащо и това се използва по-скоро в екстремни ситуации, а това, че всеки един от 

нас или всеки един гражданин, може да участва доброволно, нечленувайки в 

доброволния отряд или доброволното формирование, това не подлежи на някакво 

съмнение. Всеки един, който прецени, че може с личен собствен труд или с 

безвъзмезден труд да участва, особено в екстремни ситуации по време на пожар, 

наводнение или нещо друго, мисля, че за това не е необходимо нито заявление, нито 

заплащане, нито какво да е друго, освен едно желание, което после може да бъде 

изпълнено. 

Емел Расимова – общински съветник 

 Аз благодаря за разяснението, но нали идеята беше щом е доброволна дейност, 

да не се заплаща. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Те това го ползват под друга форма. Има национален бюджет за това и нали, 

това е някаква помощ на пожарната. Г-н Трифонов, изчакайте първо, извинявайте, но 

първо има въпрос от Димитров мисля, че беше, да. 

Димитър Димитров – общински съветник 

 Аз не съм имал в предвид, значи, доброволно формирование за мен е това, което 

гласувахме, доброволно формирование в което всеки гражданин може да се включи. 

Значи ние тримата сме поискали, беше нормално да има един списък. Ние не искаме да 

влизаме там, че ама извадиха ни от 9 кладенеца вода. Значи за мен е нормално 20 и не 

знам си колко човека одобрени, хубаво, нас ни пишете на един списък отвън, който 

всеки гражданин може да го запишете и да му знаете името, ако стане нещо, да 

вдигнете телефона и да му се обадите и да му кажете ей ти трябва да отидеш ей там, че 

е паднало еди кво си. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Е за това говоря. Нали и аз това говоря. 

Димитър Димитров – общински съветник 

 Ние говориме ама застраховката не можем да ви направиме ама не знам какво. 

Тия села, дето се изпонаводниха и такова, някой да пита застраховци, доброволци и т.н. 

Туй стана сега, че туй формирование е направено ей така, само общински си 

служители, не знам си кво, не знам си кво. И кво дороволно формирование го пишат 

тогаз? Той д-р Веселинов правилно каза, доброзорно ще ги… ами то не е до 

доброволно формирование туй. Щом общински служители само ама те застраховката 

им ще е такава ама вие не можете. Еми хубаво. Като не можем, не можем, добре. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Г-н Димитров, нека да се успокоим. Разбирам, че има емоция в цялата работа, но 

аз пак преди малко точно това казах. Разбрахме, че има желание и всеки един може 

доброволно да участва като доброволец, но това е формирование, което е в помощ на 

пожарната безопасност и те нали само, че е под ръководството на Кмета на общината, 

не е на централно ръководство, така, че нали самия факт, че ние одобряваме звено с 

бройки, това означава, че има някаква регулировка. Това е достатъчно ясно, а иначе 

самият акт на доброволчество, няма нужда от никакво одобрение, няма нужда от 

никакви застраховки, всеки сам решава, че трябва да помогне в определени ситуации на 

своите съграждани, своите колеги, на своите приятели. 

Димитър Димитров – общински съветник 

 Не трябва да го наричаме доброволно. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Говорим за две различни неща. 



 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Точно, за различни. 

Николай Черкезов – общински съветник 

 Г-н Председательо, мисля, че… 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Едното е нормативно, заковано, законно, ние за него говорим. А всички други, 

естествено кой, където, когато пожелае, като доброволец да се включим, разбира се. 

Две различни неща, моля ти се. Разбери ги или се правиш, че не разбираш. Хайде сега. 

Димитър Димитров – общински съветник 

 Аз ги разбирам. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Ама и аз те разбирам, хайде сега, малко по.  

Димитър Димитров – общински съветник 

 Ама г-н Трифонов не можа да ме разбере. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Г-н Черкезов, заповядайте! 

Николай Черкезов – общински съветник 

 Благодаря! Мисля, че правилно е повдигнат въпроса, всеки, когато иска, може да 

се включи къде и кога и под какъв контрол. Точно тук е по-големият проблем. 

Предполагам, че има много желаещи граждани да се включат в някое мероприятие, 

стига да знаят кога, къде, се провежда това нещо. Мисля, че идеята, която се подхвърли 

от тука, да има един списък на граждани, които искат да, желаят да се включват и при 

необходимост, доброволците да могат да се обръщат към тях и да ги викат за подкрепа 

е много добра. Другото е по някакъв начин за обявяване на действията и за търсене на 

помощ от Общината. И аз съм искал да се включа ама като не ви знам къде работите, 

как да дойда и да тръгна. 

Д-р Людмил Веселинов – Кмет на Община Попово 

 Добре. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Добре. Ще тръгнем нещо, да правят Общината в тази връзка. Добре, ако няма 

други въпроси, много време така, разисквахме този въпрос, мисля, че е достатъчно. Ако 

няма други предложения и въпроси, да преминем към гласуване. Имате ли нещо 

против? Добре, преминаваме към гласуване. Прочетох предложението за решение. 

Който е съгласен да се увеличи числения състав на доброволците от доброволно 

формирование „АНТОЛА-ПОПОВО“, регистрационен номер за страната от 20 на 25 

човека и да се заявление до Директора на ГД „ПБЗН“ – МВР за вписване на 

настъпилите промени в Регистъра на доброволните формирования по чл. 47 от Закона 

за защита при бедствия. Който е съгласен, моля да гласува. 

 

 

Гласуваме ЗА:  

 

   ЗА    - 20 

   ПРОТИВ   - 0 

   ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ - 0 

 

 

Решението се приема!  
 

 

След обсъждане и гласуване Общинския съвет прие 

 



 

 

РЕШЕНИЕ № 44 
 

 

На основание, чл. 21, ал. 1, т. 23 и чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА във връзка с чл. 41 от 

Закона за защита при бедствия и чл. 4, ал. 1 от Наредбата за реда за създаване и 

организиране на дейността на доброволните формирования за предотвратяване или 

овладяване на бедствия, пожари и извънредни ситуации и отстраняване на последиците 

от тях и Решение на Министерския съвет № 346 от 5 май 2023 г. за приемане на 

стандарти за делегираните от държавата дейности с натурални и стойностни показатели 

през 2024 г. ( Приложение № 1 към т. 1 - функция „Отбрана и сигурност“, дейност 

„Доброволни формирования за предотвратяване или овладяване на бедствия, пожари и 

извънредни ситуации и отстраняване на последиците от тях и Приложение № 3 към т. 3 

относно стандартите за издръжка, численост и отдалеченост от основните части на ЕСС 

на доброволните формирования за предотвратяване или овладяване на бедствия, 

пожари и извънредни ситуации и отстраняване на последиците от тях като делегирана 

от държавата дейност във функция „Отбрана и сигурност“), Общинският съвет 

 
 

РЕШИ 
 

 

 1. Да се увеличи численият състав на доброволците от доброволно 

формирование „АНТОЛА-ПОПОВО“, регистрационен номер за страната Т-237-01 от 

20 на 25 човека. 

 2. Да се подаде заявление до Директора на ГД „ПБЗН“ – МВР за вписване на 

настъпилите промени в Регистъра на доброволните формирования по чл. 47 от Закона 

за защита при бедствия. 

 

 

 

15. Изказвания, питания, становища и предложения на граждани. 

 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Изчакайте само аз първо да кажа и после ще дам думата на всички. Първо по 

отношение на тези папки, които са раздадени, всеки един за информация, както е по 

закон са раздадени първоначално Отчет за изпълнение на Програмата за управление на 

Община Попово през 2019 - 2023 г. в периода за 2023 г. като цяло и второ – Програма 

за управление на Общината през мандата 2023 - 2027 г. Това е по закон. Г-н Кмета го е 

направил и ни го е предложил на нашето внимание. Това е първото съобщение, което аз 

съм длъжен да направя и второто, което също е важно. Знаете, че на 27-ми /събота/ от 

12:00 ч. в храм-паметника „Св. Архангел Михаил“ гр. Попово ще се отбележат 146 

години от Освобождението на Попово. Знаете, че тази дата я честваме винаги. Има 

организирано тържество – поклонение по тази, във връзка с тази дата, така, че 

поканвам всички, които са в състояние и които желаят. Надявам се, че всички желаят 

това да присъстват да това събитие. Пак повтарям, 27-ми /събота/ от 12:00 ч. в храм-

паметник „Св. Архангел Михаил“. Така, сега давам думата за въпроси или коментари. 

Заповядайте, г-н Тошков! 

Никола Джамбазов – общински съветник 

 Уважаеми г-н Председател, колеги, уважаеми г-н Кмете, представители на 

администрацията, г-н Кмете честит рожден ден, първо, жив и здрав да сте. Вземам 

повод от два коментара, които бяха направени съобразно тази сесия. Първият е относно 

първата точка, където Кмета спомена, че съм публикувал тези материали. В голяма част 



 

 

от общините, тези материали са предварително публикувани на техните сайтове, не 

само проекта за програма, но и самите докладни записки с които общинските 

съветници си ги теглят от там и хората също се запознават. Ние сме 21 човека 

представители на общината, на гласоподавателите. Там отвън е 22-рия човек, който 

също има право на глас. Това е едно от съображенията, които публикувах, затова 

публикувах първо програмата и по поискване тази точка. Нямал съм намерение да 

злепоставя Общината с този… това са тези съображения, нищо, нищо, нищо лично. 

Относно втория коментар, който бих искал да направя е към г-н Трифонов. Да, не съм 

си вземал чипа за влизане в Общината, защото съм доста разхвърлян човек и губи 

много от нещата, които си вземам. Аз по тази причина си нося личните документи и 

ключовете с верига, окачена на кръста ми, камо ли вашия чип. Нямам нищо напротив. 

Казах, оставете го там, ще го използвам, когато влизам в Общината иначе рискувате да 

влезете в едни средства за купуване на чипове губени от мен, ако искате така да е, 

нямам нищо напротив. Благодаря! 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Благодаря г-н Тошков! Ние снощи с Вас водихме един разговор в тази посока. 

Никола Джамбазов – общински съветник 

 Видях си грешката, поправил съм я. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Да, сега, тя има продължение целият този разговор, който не смятам, че е 

правилно да го водим пред всички. Може би трябва отново така да го говорим, но 

нещата по отношение на публикуването, трябва да имат някаква, как да кажа, йерархия. 

По принцип, това, което искате да направите за мен е правилно, но не е правилен 

начина по който го правите. Общината качва на сайта си, програмата заедно с 

докладните, може би ще бъдем задължени, както говорихме снощи с Вас, по промяна 

на закона, аз междудругото, това като коментар, затова не съм качил все още и проекта 

за Правилник на Общинския съвет, защото очаквам да излязат тези промени. Няма 

смисъл един път да ги качим и след 2 седмици, да ги изтеглим, да ги правим наново, 

защото, ако ни задължат изрично да имаме предаване на сесиите в реално време, това 

трябва да бъде отразено и в Правилника, но там искам да кажа, че, когато са качени 

Правилника и докладните, правилното от Ваша страна действие е да пуснете линк, не 

да публикувате, защото това, начина по който го бяхте направили, нали коментирахме 

го снощи, така, че нямам нищо против да го правите, да информирате всички, които 

желаят, но тази информация има право да я качва официално само Общината. Тя има 

специален формат в който се качва, има начин по който се качва, атрибути, които 

трябва да съдържа и да не съдържа. Значи правилно е, ето ви линка, чукнете, можете да 

отидете до него.  

Никола Джамбазов – общински съветник 

 Ако го направите. 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Да, да, разбира се. Аз съм почти убеден, трябваше дори вчера да излезе в 

Държавен вестник ама не излезе, заради по-важни неща там с конституционните съдии. 

Най-вероятно ще излезе във вторник. 

Никола Джамбазов – общински съветник 

 Това е начина 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Така, че, нали тук не искам да си търсим някакви кусури, просто трябва да 

внимаваме какво правим и така и там продължението на това, което говорихме, пак 

казвам не смятам да занимавам всички.  

Другото, което може би е хубаво да говорим в тази посока е пак по отношение 

на връзките с хората. Снощи на обсъждането, аз на няколко пъти попита д-р Веселинов, 

имаше представители, присъствие, аз дори се радвам, че имаше около може би около 40 

и 50 човека, имаше като присъствие. Повечето от общинските съветници бяха, 



 

 

естествено всеки си има някакъв ангажимент, може би. Получи се някакъв разговор и 

се повдигнаха някои теми, който може би трябва, така в някакъв по-свободен разговор 

да ги повдигнем, но хубаво е да има обратната връзка. Аз в тази връзка ще кажа и за, 

по-скоро още веднъж ще помоля, нека докладите от комисиите, нека да се опитаме да 

ги направим малко по-разширени, нека да се опитаме да засегнем какви теми е имало. 

Сега, когато не е имало въпроси, няма от къде да си го изсмучете от пръстите, но когато 

е имало въпроси, едно предложение, второ предложение, нека гражданите да усетят, че 

има някакъв дебат тук, че има някакъв интерес и те да се чувстват съпричастни към 

това, което се случва в Общинския съвет. Да не си мислим, че само натискаме едни 

копчета и вдигаме едни ръце и нали за и против. 

Никола Джамбазов – общински съветник 

 До колкото си спомням в това предложение за промяна на ЗМСМА, също беше и 

докладите от комисиите да се публикуват към… 

Георги Георгиев - Председател на Общински съвет - Попово 

 Това не е ясно, това, аз може би това е едно от нещата, които чакаме, защото аз 

за мен не ми стана ясно при решението дали, те имаше там и предложение и в 

комисиите да се предават онлайн, аз това не го знам как ще стане, ако трябва и те да се 

предават онлайн. Чисто практически как ще се случи. Трябва заседанията на комисиите 

да бъде задължително тук, как точно се случи, ако трябва и комисиите да се предават, 

не ми е много ясно, затова изчакваме да излезе Държавен вестник, за да можем да сме 

наясно как точно ще процедираме, но ще помоля при председателите на комисии при 

така докладването на резултатите на отделните точки, моля още веднъж, нека да бъдат 

малко по - обширни, малко по как да кажа по – обстоятелствени. Това е. Друго има ли, 

други въпроси? Ами, ако няма други неща, закривам четвъртото заседание на 

Общински съвет – Попово. Приятен ден пожелавам на всички, бъдете здрави! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ПОПОВО: 

 

 

 

 

 

  

    

      ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОбС - ПОПОВО:   

 

……………………………… 

                                                 /Георги Георгиев/ 

 

 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ:   

      

 

……………………………… 

         /Стоян Попвеличков/ 

 

 

 

         

         

         

    Протоколист  ……………………………… 

              /Мл. експерт - ОбС/            /Петя Александрова/ 
 

 

 


